

សម្ភាសន៍ជាមួយឈ្មោះ ហែម សារីន ភេទស្រី អាយុ៥១ឆ្នាំ

មុខងារនៅសម័យខ្មែរក្រហម: “ប្រធានកងកូច”

រស់នៅភូមិប៉ុស្តិ៍ចាស់ ឃុំព្រះនេត្រព្រះ ស្រុកព្រះនេត្រព្រះ ខេត្តបន្ទាយមានជ័យ

សម្ភាសន៍ដោយ: សោម ប៊ុនថន និង ចាន់ ប្រញ

ថ្ងៃទី១៦ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១១

០១:០៨:៣៧

៤០ទំព័រ

- ប៊ុនថន: អីចឹងដំបូងសុំស្គាល់ឈ្មោះរបស់អ្នកម៉ែង? អ្នកម៉ែងឈ្មោះអីដែរ?
- សារីន: ខ្ញុំដែលគេហៅនៅក្នុងភូមិនេះ ខំ ។
- ប៊ុនថន: ចុះនៅក្នុងបញ្ជី?
- សារីន: ក្នុងបញ្ជី ហែម សារីន ។
- ប៊ុនថន: ម៉ែងអាយុប៉ុន្មានហើយសព្វថ្ងៃនេះ ។
- សារីន: ៥១ហើយ ។
- ប៊ុនថន: ៥១ឆ្នាំ ។ ម៉ែងកើតនៅក្នុងភូមិឃុំអីដែរ?
- សារីន: យើងឃុំព្រះនេត្រព្រះ ស្រុកព្រះនេត្រព្រះ កាលមុនហ្នឹងខេត្តបាត់ដំបង ។ កាលមុននោះ យើងនៅខេត្តបាត់ដំបង អត់មានខេត្តបន្ទាយមានជ័យអីទេ កាលពីសម័យនោះ ។
- ប្រញ: ភូមិអីគេ?
- សារីន: ឃុំព្រះនេត្រព្រះ ស្រុកព្រះនេត្រព្រះ ។
- ប្រញ: ភូមិអស់?
- សារីន: ភូមិប៉ុស្តិ៍ចាស់ ។
- ប៊ុនថន: ភូមិហ្នឹងពីដើមមកតែម្តង គេហៅមក?
- សារីន: ភូមិហ្នឹងពីសង្កមមកតែម្តង ពីខ្ញុំកើតមកហ្នឹងតែម្តង ។
- ប៊ុនថន: អ្នកម៉ែងមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់?
- សារីន: បងប្អូន៤នាក់ ។
- ប៊ុនថន: ប្រសប់ប៉ុន្មាន ស្រីប៉ុន្មានដែរអ្នកម៉ែង?
- សារីន: ខ្លះស្រាប់ ទាំងអស់៦នាក់ ។

ប៊ុនថនៈ ៦ នាក់?
 សារីនៈ បាទ! ប្រុស៤ ស្រី២ ។
 ប៊ុនថនៈ ប្រុស៤ ស្រី ២ ហើយមិញហ្នឹង មិនស្លាប់ប៉ុន្មាននាក់?
 សារីនៈ ស្លាប់អស់១ នាក់ នៅ៥ នាក់ ។
 ប៊ុនថនៈ ស្លាប់ជំនាន់ណាដែរអ្នកមីន?
 សារីនៈ ស្លាប់នៅជំនាន់នេះឯង ។
 ប៊ុនថនៈ ក្រោយទេ ។
 សារីនៈ បាទ! ក្រោយសម័យយើងរត់៧៧-៧៨នេះឯង ។
 ប៊ុនថនៈ បែក?
 សារីនៈ បាទ! ស្លាប់បងទី១ ហ្នឹងឯង ។
 ប៊ុនថនៈ ស្លាប់ពេលណាមីន ៨០ ក្រោយយើងហ្នឹងរត់៧៧៧៨ហ្នឹងមីន?
 សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ដែលសម័យយើងហ្នឹងរត់ពន្ធនាគារសំរោងអីហ្នឹង ។
 ប៊ុនថនៈ ស្លាប់ដោយសារអីមីន?
 សារីនៈ កាលហ្នឹង គាត់ថាទៅវះទៅមើលជំងឺហ្នឹង ហើយទៅដល់ទៅជួបហ្នឹងពួក ថាភ័យហ្នឹងទៅ
 គេសម្លាប់ជាមួយហ្នឹងគ្នាទៅ ។ ដូចហោរច្នៃអីចឹងកាលហ្នឹងនោះ តែគាត់អត់មានអីទេ ។
 ប៊ុនថនៈ ចុះមីនកូនទីប៉ុន្មានមីន?
 សារីនៈ ខ្ញុំកូនទី៦ ។
 ប៊ុនថនៈ កូនទី៦ ។ កូន៧ ។
 សារីនៈ បាទ!
 ប៊ុនថនៈ ចុះបងប្អូនផ្សេងទៀតនៅជុំគ្នានៅព្រះនេតព្រះនេះ?
 សារីនៈ នៅព្រះនេតព្រះនេះ ៣នាក់ ទៅក្រៅហ្នឹង២នាក់ ។
 ប៊ុនថនៈ ទៅស្រុកក្រៅ?
 សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។ ស្រុកណាវិញមីន?
 ប៊ុនថនៈ នៅបារាំងនោះមួយ ហើយនៅអាមេរិកមួយ ។
 ប្រុញៈ គាត់រត់ទៅជំនាន់ ឬម៉េចទៅមីន?
 សារីនៈ គាត់រត់ទៅជំនាន់សម័យ៧៧-៧៨ហ្នឹង ។
 ប្រុញៈ បានរត់ចេញរួច ។

សារីនៈ ហ្នឹងហើយបានតំចេញរួច ហើយដល់ពេលហើយទៅ កាត់ត្រលប់មករក បងប្រុស របស់ខ្ញុំ បងថ្ងៃហ្នឹងដែលកាត់រត់ទៅហ្នឹង បងទី១ បងទី២នោះ កាត់រត់ទៅសម័យនោះ ដែរ ហើយដល់ពេលនេះ កាត់មកយកកូនប្រពន្ធហ្នឹងទៅហើយ ។ តែកូនប្រពន្ធរបស់កាត់ ហ្នឹង ស្លាប់អស់ហើយ នៅតែកូន១ ។ កូនទាំង៤របស់កាត់ហ្នឹងស្លាប់អស់ហើយ នៅតែ កូនតែ១ទេ បានយកទៅជាមួយនឹង កាត់នៅលើភ្នំដងរែកនេះ ។

ប៊ុនថនៈ ទស្សនាហ៍មកលេងទេអ្នកម៉ីន?

សារីនៈ អត់ទស្សនាហ៍មកលេងទេ គាំដីនោះមកមិនដែលមកទាល់តែសោះ ។

ប៊ុនថនៈ តែមានដែលទាក់ទងគ្នាទេ?

សារីនៈ ទាក់ទងអី ខ្ញុំមិនសូវបានទាក់ទង អត់សូវបានទាក់ទងទេ ។

ប៊ុនថនៈ ចុះអ្នកម៉ីនឪពុកម្តាយនៅរស់ទេសព្វថ្ងៃហ្នឹង?

សារីនៈ អត់ទេ! ស្លាប់អស់ហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ស្លាប់ជំនាន់ណាអ្នកម៉ីន?

សារីនៈ ស្លាប់កាលសម័យប៉ុល ពត ៧៧ ។ ឪពុករបស់ខ្ញុំស្លាប់នៅឆ្នាំ៧៧ ។

ប៊ុនថនៈ ស្លាប់ដោយសារអីដែរម៉ីន?

សារីនៈ ដោយជំងឺ កាត់មនុស្សចាស់ហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ចុះម្តាយវិញអ្នកម៉ីន?

សារីនៈ ម្តាយស្លាប់កាលនៅឆ្នាំ ២០០២ ។

ប៊ុនថនៈ បាទ!ស្លាប់ដោយសារជំងឺដែរ?

សារីនៈ បាទដោយសារជំងឺរោគកាពាធមនុស្សចាស់ ។

ប៊ុនថនៈ ថ្នាក់ទី៧ពីសន្តមចាស់ ។

សារីនៈ មកដក់ឥឡូវហ្នឹង?

ប៊ុនថនៈ មកដល់ឥឡូវហ្នឹង វាមកពីថ្នាក់ទី ១២ ១១ ១០ ៩ ៨

ប្រញ្ញៈ ថ្នាក់ទី៥បច្ចុប្បន្ន

ប៊ុនថនៈ ១២ ១១ ១០ ៩ ៨ ៧ ថ្នាក់ទី៦ ។

ប៊ុនថនៈ នៅសាលាណាអ្នកម៉ីន?

សារីនៈ នៅសាលាបឋមសិក្សាព្រះនេត្រព្រះដែលហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ អ្នកម៉ីនឈប់រៀនកាលឆ្នាំណាដែរទៅអ្នកម៉ីន?

សារីនៈ ខ្ញុំឈប់រៀននៅឆ្នាំណាអីចេះ ឆ្នាំ៧៤-៧៥ ទេស ។

ប៊ុនថនៈ ក្រោយរដ្ឋប្រហារន៍ នល់?

សារីនៈ ក្រោយរដ្ឋប្រហារ ម៉ាស៊ីវហ្នឹងរត់ប្រហារនោះដែរ ។

ប៊ុនថនៈ ឆ្នាំ៧០ រដ្ឋប្រហារហ្នឹង?

សារីនៈ អត់ទេ ក្រោយ៧៤ អីទេ ។

ប៊ុនថនៈ ម៉េចបានឈប់រៀនការហ្នឹង?

សារីនៈ កាលហ្នឹងវាមានការវាយប្រហារគ្នាអីហ្នឹង ផ្អើលខ្មែរក្រហមអីដែលហ្នឹង កាលនោះ ។

ភូមិនេះនេះបន្តក៏គ្រាប់បែកអីមកហ្នឹង ឬនយកទ្រព្យសម្បត្តិអីអស់ ។

ប៊ុនថនៈ ខ្មែរក្រហម?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយខ្មែរក្រហម ។ អាសម័យយើងហ្នឹង ខ្មែរក្រហមហ្នឹង ៧៤-៧៥ ហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹង ខ្មែរក្រហមហ្នឹងចាប់ផ្តើមផ្ទៀងចូលហើយហ្នឹង?

សារីនៈ ចូល! ចូលមកយកអីវ៉ាន់អីហ្នឹង គោក្របីអីហ្នឹង អត់មានសល់ទេ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងចូលមកហ្នឹង ចូលមកនៅតែម្តង ឬមួយចូលមកហើយមួយភ្លែតហើយចេញទៅ វិញ?

សារីនៈ ចូលមកហ្នឹងមួយភ្លែត ប្រហែលជាម៉ោង៣ ម៉ោង៤ ជិតភ្នំហ្នឹង ក៏ចេញទៅវិញ យករបស់របរអីហ្នឹង ហើយចេញទៅវិញ ។

ប៊ុនថនៈ ចុះមានស្លាប់ប្រជាជនអីទេអ្នកមិន?

សារីនៈ គ្មានទេ កាលហ្នឹងនោះ ។

ប៊ុនថនៈ គ្រាន់តែនេះដូរទេ?

សារីនៈ ទេ! កាលហ្នឹង អត់មាននេះដូរទេ កាលហ្នឹងចូលមកហ្នឹងមានស្លាប់ ២-៣ នាក់អីទេ កាលហ្នឹងណាស់ ។ យើងរត់ឆ្លងដូរនោះ ហើយវាឃើញអីចឹង វាវ៉ៃចោល វាស្មានថា អ្នកយកការណ៍អីចឹងណាស់ ។

ប៊ុនថនៈ ខ្មែរក្រហមហ្នឹងអ្នកវ៉ៃចោល?

សារីនៈ ខ្មែរក្រហមអ្នកវ៉ៃ ។

ប៊ុនថនៈ វ៉ៃអ្នកភូមិរបស់យើងហ្នឹង?

សារីនៈ វ៉ៃអ្នកភូមិ ។

ប៊ុនថនៈ គាត់នៅភូមិណាដែលកាលហ្នឹង?

សារីនៈ ភូមិនេះឯង ។

ប៊ុនថនៈ ហ្នឹងហើយភូមិប៉ុស្តិ៍ចាស់ហ្នឹង ។ ពីណាដែលមីន? មានចាំឈ្មោះអីដែរទេមីន?

សារីនៈ ចាំតើ បងប្អូនដឹងដូចម្តេចខ្ញុំ ។

ប៊ុនថនៈ គាត់ឈ្មោះអីមីន?

សារីនៈ ឈ្មោះ នូ សុំ ។

ប៊ុនថនៈ នូ សុំ ។ ប៉ុន្មាន ស្លាប់ប៉ុន្មាននាក់កាលហ្នឹង?

សារីនៈ កាលហ្នឹងដឹងស្លាប់ប៉ុន្មានទេ ២នាក់ ឬមួយ៣នាក់ទេ ។ ដូចជានៅចាំតែម្នាក់បងដឹងដូចម្តេច របស់ខ្លួនឯងហ្នឹង ។ គ្មានបានធ្វើបុណ្យអីស្រួលចូលទេកាលហ្នឹង ហើយទៅយកទៅកប់ ទៅ ។

ប្រុញៈ កាលហ្នឹងឆ្នាំណាដែលកាលហ្នឹង? ប្រហែលជាឆ្នាំណា?

សារីនៈ ប្រហែលជា៧៤-៧៥ អីចឹង ។

ប្រុញៈ កាលហ្នឹង ខ្មែរក្រហមអត់ទាន់ចូលពេញលេញទេកាលហ្នឹង?

សារីនៈ អត់ទេ ។

ប្រុញៈ អីចឹងនៅសម័យលន់ នល់ ។

សារីនៈ ឆ្នាំ៧៣ ៧៤ កាលហ្នឹង កាលនោះឯង កាលហ្នឹង វាអត់មានទាន់ចាំច្បាស់នោះឯង ។

ប៊ុនថនៈ ចុះអ្នកភូមិនេះដល់ពេលចូលទៅ មានរត់ទៅណា ឬមួយភ័យអីទេ?

សារីនៈ រត់មកនេះឯង តែជួនកាល ថាអត់នេះទៅ វាកៀយកទៅ កៀយកទៅក្រោមឯនោះ ។

ប៊ុនថនៈ កៀទៅណាវិញទៅ?

សារីនៈ កៀទៅភូមិដូនឡឹក ស្រែព្រៃនោះ អាត់បន់នោះ តំបន់ដែលគេរំដោះបាន ពួកខ្មែរក្រហម គេរំដោះបាន ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងគ្រួសាររបស់អ្នកមីនហ្នឹង មានគេកៀយកទៅទេ?

សារីនៈ អត់ទេ អត់បានទៅទេ រត់ផុតទៅ គេបដុតទៅ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងញាប់ទេ វាឆ្លុកចូលហ្នឹង?

សារីនៈ ស្ទើរដែរ ចាំមិនសូវបានច្បាស់ដែរ ។

ប៊ុនថនៈ ខាងកងទ័ពលន់ នល់ហ្នឹងទៅណាវិញ?

សារីនៈ នៅការពារហ្នឹង ហើយដល់ពេលផ្អើល គេរំទៅហ្នឹង រត់ដែលហ្នឹង ពេលគេរំ ព្រាវទៅរត់ដែល ហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ បាទ!

សារីនៈ កាលប្តឹងទាហានលន់ នល់ ប្តឹងនៅខាងកើតសាលាឃុំប្តឹង ។

ប៊ុនថនៈ ជិតសាលាឃុំប្តឹង? កាលមុនប្តឹងមានបន្ទាយអីប្តឹង?

សារីនៈ ប្តឹងហើយមានបន្ទាយ មានបន្ទាយ ដូចថាសាលារៀនដូចសាលាឃុំ សាលារៀននិងសាលាឃុំប្តឹងនៅបៀតភ្នំប្តឹងណាស់ ។

ប៊ុនថនៈ បាទ!

សារីនៈ សាលារៀននៅខ្លះ នោះឯង ហើយសាលាឃុំនៅកន្លែងដែលធ្វើផ្សារ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងទាហានលន់ នល់នៅប្រចាំការខាងប្តឹង?

សារីនៈ នៅខាងប្តឹងផង ហើយនៅខាងជើងទៀត ។ នៅ២កន្លែង នៅសាលាឃុំផងនៅខាងជើងអីចឹងណាស់ ។ ដូចថាទាហានអីទេ ខ្ញុំមិនសូវស្គាល់ទេ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងចាប់ពីប្តឹងមក មិនឈប់បានទៅរៀនហើយ?

សារីនៈ ប៉ាស! ឈប់ទៅរៀនហួត ។

ប៊ុនថនៈ ចុះសាលាគេនៅបើកបង្រៀនទេ ឬមួយក៏យ៉ាងម៉េច?

សារីនៈ គ្មានបង្រៀនទេ កាលប្តឹងឈប់ហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ពេលមិនឈប់ប្តឹង សាលាបិទទុកតែម្តង?

សារីនៈ សាលានៅរៀន១ឆ្នាំ ក្រោយទៀតប្តឹង ឆ្លើយគ្មានបានរៀនទាំងអស់គ្នាប្តឹង ចប់៧៥-៧៦ ប្តឹង គ្មានអ្នកណាបានរៀនបានសូត្រអីប្តឹង ។

ប៊ុនថនៈ បាទ! ចុះក្រោយពីឈប់រៀនប្តឹងមិនធ្វើអី មកផ្ទះឬមួយក៏?

សារីនៈ កាលប្តឹងរៀនប្តឹង យើងមានបានធ្វើអី យើងនៅចល័ត ឈប់រៀនទៅឆ្លើយៗទៅរក់ពីព្រះនេត្រព្រះ អត់ហ៊ាននៅណា ឆ្លើយរក់ទៅនៅឯបាត់ដំបងនោះ ។ ដល់ពេលគេថាឲ្យស្រុកកំណើតនៅឯណា ឲ្យយើងប្តឹងត្រលប់មកវិញទៅណាស់ ហើយក៏ត្រលប់មកនៅស្រុកកំណើតវិញទៅ ។

ប៊ុនថនៈ ទៅបាត់ដំបងប្តឹងមុនពេលខាងខ្មែរក្រហមចូលមកហើយឬនៅ? មិនទៅ?

សារីនៈ ចូល..

ប៊ុនថនៈ មុនប្តឹងទៀត?

សារីនៈ អាកាលប្តឹងសម័យប្តឹងហើយដែលទៅ៧៤ គេឆ្លើយគេអត់ហ៊ាននៅស្រុក ហើយរក់ទៅនៅបាត់ដំបង ប្តឹង ។

ប៊ុនថនៈ ទៅនៅខាងណាវិញដែលមិនបាត់ដំបង?

សារីនៈ បាត់ដំបងហ្នឹង កាលពីដើមហ្នឹង គេហៅបេនរឹមក្រុងទាវ ពីដើមមិញ ពីសន្តម ។

ប៊ុនថនៈ នៅដូនទាវ? នៅទីរួមខេត្តតែម្តង?

សារីនៈ នៅខេត្តបាត់ដំបងហ្នឹងឯង ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងទៅទាំងអស់ក្រសួងរបស់ម៉ែ?

សារីនៈ ប៉ាស! ទៅទាំងក្រសួងទាំងអស់គ្នា ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹង ទៅនៅទាល់តែខ្មែរក្រហមរំដោះបានហើយទើបមកវិញ?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ! ទាល់តែខ្មែរក្រហមរំដោះបានទើបឲ្យគ្រលប់មកវិញ ស្រុកកំណើតនៅ ឯណាហ្នឹងគេយកមកវិញទៅ ។ ថាមកទាំងអស់គ្នាហ្នឹង មិនបានឲ្យនៅក្នុងភូមិជាមួយគ្នា ហ្នឹងទៀត គេជម្លៀសទៅនៅភ្នំកូនដំរី ។

ប៊ុនថនៈ កូនដំរី?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ អត់មានបាននៅក្នុងភូមិយើងនេះទេ ។

ប៊ុនថនៈ ភ្នំកូនដំរី ឥឡូវនៅណា នៅភូមិ?

សារីនៈ នៅនេះ!

ប៊ុនថនៈ នៅព្រះនេត្រព្រះយើងហ្នឹងដែរ?

សារីនៈ ឃុំព្រះនេត្រ ស្រុកព្រះនេត្រព្រះហ្នឹងដែរ ។

ប៊ុនថនៈ ឆ្នុងអាវាលនេះទៅម៉ែ?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយឆ្នុងអាវាលនេះទៅបន្តិច ។ ដល់ពេលយើងទៅខាងនេះ ភ្នំកំបោរហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ទៅនៅហ្នឹងមានក្រសួងរបស់អ្នកម៉ែឬមួយមានក្រសួងផ្សេងទៀត?

សារីនៈ ប៉ុន្មានភូមិហ្នឹង គេឲ្យទៅនៅហ្នឹងតែម្តង ។

ប៊ុនថនៈ មានប៉ុន្មានភូមិដែលអ្នកម៉ែ?

សារីនៈ ភូមិប៉ុស្តិ៍ចាស់ ភូមិកណ្តាល ភូមិប៉ោយសំរោង គេឲ្យជម្លៀសទៅ ដើរវត្តអីហ្នឹងហ

ប៊ុនថនៈ ប៉ុស្តិ៍ចាស់ ប៉ោយសំរោង គេឲ្យទៅកូនដំរី?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយជម្លៀសទៅ គេឲ្យទៅនៅ ។

ប៊ុនថនៈ ខាងណាជម្លៀសទៅអ្នកម៉ែ?

សារីនៈ សម័យនោះឯងគេឲ្យទៅ ។

ប៊ុនថនៈ ខាងណាជម្លៀសអ្នកមិនទៅ? ចង់និយាយថាខាងណាអ្នកជម្លៀសអ្នកមិនទៅ ខាងភូមិ ឃុំ ខាងណា?

សារីនៈ កាលប្តឹង អង្គការគេឲ្យជម្លៀសទៅ កាលសម័យខ្មែរក្រហមហើយណាស់ ។

ប្រុញៈ ឆ្នាំប៉ុន្មានដែរណាម៉ែន?

សារីនៈ ប្រហែលជា៧៦ ។

ប្រុញៈ ឆ្នាំ៧៦ ។

សារីនៈ អាប្តឹងបានស្រាវជ្រាវជាមួយនឹងអ្នកចាស់ បានដឹងច្បាស់ ។

ប្រុញៈ ជាទូទៅគេកំណត់ថាថ្ងៃទី១៧ ខែមេសា ឆ្នាំ៧៥ ជារបបខ្មែរក្រហមអីចឹងណាស់ ។ អីចឹងបានខ្ញុំបង់សួរពួកកំណត់ថាជម្លៀសនៅឆ្នាំណា?

សារីនៈ ៧៥ - ៧៦ ប្តឹងឯងជម្លៀសចេញពីភូមិប្តឹងទៅ ។

ប៊ុនថនៈ អ្នកមិនទៅប្តឹងគេបែងចែកយ៉ាងម៉េចដែរ?

សារីនៈ បែងចែកនារីយុវជន ។ នារីទៅគេឲ្យទៅស្រែអីទៅ ។

ប៊ុនថនៈ បែងចែកឲ្យចូលកង?

សារីនៈ ប្តឹងហើយបែងចែកឲ្យចូលកង ជាក្រុមចល័តទៅ ចេញនេះចេញជាក្រុមចល័តហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ប៉ុន្តែអ្នកមិនមានបានចូលទេ?

សារីនៈ កាលប្តឹងអត់ទាន់បានចូលទេ ទាល់តែ៧៦ ។ ទាល់ឆ្នាំ៧៦ ជិត៧៧ ទាល់តែធ្វើស្រែ អីរួចទើប បានគេឲ្យដឹកទំនប់លើកប្រលាយនោះហើយ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងកាលនោះមិនទៅធ្វើការធម្មតាទេ?

សារីនៈ ប្តឹងហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ទៅដកស្នូន អត់ទាន់មានធ្វើការជាកងទេ?

សារីនៈ ប្តឹងហើយអត់ទាន់បានបែងចែកទេ ទើបតែដំបូងប្តឹងអត់ទាន់ទេ ទាល់តែក្រោយមកប្តឹង ទើបគេធ្វើការបែងចែកជាចល័តនារីយុវជនទៅ ។

ប៊ុនថនៈ មិនទៅប្តឹងបានប៉ុន្មានខែបានគេធ្វើការបែងចែក?

សារីនៈ មិនដឹងប៉ុន្មានខែទេ ខ្ញុំអត់ចាំទេ ។ បើសួរមនុស្សដែលកាត់ចាស់នេះ អាចចាំបានច្បាស់ ថាខែណាឆ្នាំណាអីទេ កាត់ ចាំច្បាស់ ។ ហើយខ្ញុំប្តឹងវានៅស្ទើរ ។

ប្រុញៈ អ្នកមិនអាយុប៉ុន្មានដែលកាលនោះ?

សារីនៈ ប្រហែលជា១៥ - ១៦ អីប្តឹង ។

ប្រុញៈ កាលទៅក្នុងកូនដីហ្នឹង ។

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ កាលហ្នឹង អាយុប្រហែលជា១៥ឆ្នាំទេ ។

ប៊ុនថនៈ ទៅកូនដីហ្នឹងធ្វើអីខ្លះ?

សារីនៈ ទៅកូនដីហ្នឹងអត់សូវយូរប៉ុន្មានទេ ទៅស្រែសបានយូរ ។ បើជម្លៀសពីកូនដីនោះ ទៅនៅស្រែ ។ ទៅនៅស្រែសបានយូរបាន៤-៥ខែហើយដឹង ។ ហើយទៅនៅនោះ រួចបានគេឲ្យចេញមកនៅជុំយំព្រីនយើងហ្នឹង នៅក្នុងព្រៃអារជើងភ្នំយើងហ្នឹងទៀត ណាស់ ២-៣កន្លែកណាស់ ។ មិនមានមកនៅក្នុងភូមិរបស់យើងហ្នឹងវិញទេ អាហ្នឹង ទាល់តែនៅក្នុងព្រៃហ្នឹងឲ្យចប់ ដែលថាចប់ហើយហ្នឹង ដែលថាពួកវៀតណាមរំដោះហើយ ហ្នឹង បានយើងបានមកផ្ទះរបស់យើងហ្នឹងវិញ ។

ប៊ុនថនៈ ទៅនៅស្រែសហ្នឹងមិនធ្វើអីវិញ?

សារីនៈ ធ្វើស្រែដែរហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ ធ្វើស្រែ?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយធ្វើស្រែធ្វើចំការអីហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ តែធ្វើរួម?

សារីនៈ ប៉ាស! ធ្វើជារួមទេ អត់មានធ្វើឯកជនទេ ធ្វើច្រើន អីចឹងចូលរួមហើយ ។

ប៊ុនថនៈ កាលហ្នឹងមានអ្នកថ្មីគេជម្លៀសមកទេ ដូចជាអ្នកមកពីខេត្តផ្សេងៗ អីណាស់?

សារីនៈ អត់មានទេ អត់ទាន់មានទេ ។ អ្នកជម្លៀសមកហ្នឹង មាននៅក្នុងភូមិនេះ ។ ដល់ពួកខ្ញុំ ហ្នឹង ប្រជាជនចាស់ ដែលហៅប្រជាជនចាស់ហ្នឹង គេឲ្យជម្លៀសទៅនៅនោះ ទៅនោះ ហ្នឹងនៅក្នុងព្រៃនោះ នៅភូមិ.....

ប៊ុនថនៈ ប្រយ័ត្ន ។

សារីនៈ ប្រយ័ត្ន ប្រយ័ត្ន ទៅឯជើងភ្នំនោះ ។ គេឲ្យរករាងមកនៅខាងជើងភ្នំនេះ ដល់ភូមិដក់ពរ យើងចេញមកផ្ទះនេះវិញ ។ គេឲ្យពួកខ្ញុំហ្នឹងនៅ ។ ហើយក្រោយ ទៀត បានពួករំដោះ ១៧ មេសា គេឲ្យមកនៅហ្នឹងនេះ ពួកភ្នំពេញ ពួកអារីក្សត្រ ពួកអីមកនៅនេះច្រើនដែរនោះ ។

ប៊ុនថនៈ នៅ?

សារីនៈ នៅហ្នឹងនេះ គេធ្វើផ្ទះ ខ្ទមឲ្យច្រើនដែលនោះ ។ គេធ្វើខ្ទមក្នុងគ្រប់គ្រងនៅហ្នឹងនោះ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹង មិននៅ....

សារីនៈ នៅភ្នំស្រែសហ្នឹង!

ប៊ុនថនៈ នៅស្រែសហ្នឹង អត់ទាន់មានកងទេ នៅធ្វើរួម? ដល់ប៉ុន្មានហ្នឹង មានកងរួម ហើយឬទេ?

សារីនៈ ចែកហើយ ចេញកងចល័តអីហើយអស់ហើយហ្នឹង ចេញចល័តអស់ហើយអត់មានបាន នៅដូះអីទេ ឪពុកម្តាយទៅធ្វើការផ្សេងទៅ ហើយកុមារទៅធ្វើតាមកុមារទៅ នារីយុវជន គេចែកគ្នា អានេះទៅនោះទៅ គេចាត់ចេញជាប្រធានភូមិ គេត្រូវការទៅណា គេចាត់ ទៅណាស់ ដូចជាគេថាអានេះឯង គេស្នើទៅធ្វើការទៅណាស់ ទៅណាហ្នឹង គេចេញទៅធ្វើការទៅណាស់ ។

ប៊ុនថនៈ នៅស្រែសហ្នឹងដូចជាមានយ៉ាប់យឺនអីទេ ការងារ?

សារីនៈ ការងារហ្នឹង វាមិនពិបាកធ្វើរួមអីចឹង វាមិនពិបាកប៉ុន្មានទេ ។

ប្រុញៈ ធ្វើអីគេមិននៅស្រែស?

សារីនៈ ធ្វើស្រែហ្នឹង ។

ប្រុញៈ ធ្វើស្រែ ។

សារីនៈ ធ្វើស្រែចំការអីដែរហ្នឹង ។ មានអីទេ មានតែស្រែចំការហ្នឹងឯង គ្មានអីទេ ដល់ក្រោយ ចល័តហ្នឹងបានពិបាកតិច ។

ប៊ុនថនៈ ដល់ពេលមកដល់ប៉ុន្មានហ្នឹងបានគេចែកចែក?

សារីនៈ គេចែកចែកតាមភូមិតាមក្រុមរបស់គេទៅ ។

ប៊ុនថនៈ កាលហ្នឹង មិនចូលក្រុម?

សារីនៈ ចូលក្រុមនារីយុវជនហើយ ។

ប៊ុនថនៈ នារីយុវជន! ប៉ុន្មាននាក់ម៉ាក្រុមរបស់មិន?

សារីនៈ ទេកាលហ្នឹង មិនដឹងថាប៉ុន្មាននាក់ទេកាលហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ មិននៅកងភូមិឬមួយកង ...?

សារីនៈ កាលហ្នឹង អត់ទាន់ដឹងកងភូមិកងធំទេ នៅក្នុងភូមិអត់ទាន់ចែកចែកទេ ពាល់តែចេញទៅ ចល័តបានគេចែកចែកជាកងជាក្រុម ។

ប៊ុនថនៈ មិននៅជាមួយនឹងពិណកាលហ្នឹង?

សារីនៈ ទៅនោះ តាមដំ តារាល់ ចល័តតារាល់ គេហៅចល័តតារាល់ ។

ប៊ុនថនៈ ចល័តតារាល់ ចល័តតំបន់ទេមិន?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ចល័តតំបន់ ។

ប៊ុនថនៈ ម៉ែននៅចល័តតំបន់?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ គេឲ្យសែនទៅតាមភូមិហ្នឹង នារីប៉ុន្មាន យុវជនប៉ុន្មាន គេឲ្យចេញទៅ គេបែកផ្នែកគ្នាទៅ អត់បានទៅជាមួយនឹងគ្នាទេ ។ អ្នកខ្លះទៅចល័តណាទៅ អ្នកខ្លះ អត់មានបាន ទៅជាមួយនឹងគ្នារួមគ្នាទេណាស់ ស្រេចតែគេចាត់ទៅ ។

ប្រុញៈ តារាល់អ្នកចាត់ចែងផ្ទាល់តែម្តងឬយ៉ាងម៉េច?

សារីនៈ ទេ ទៅដល់នោះ តារាល់គាត់អ្នកចាត់ចែងផ្ទាល់តែម្តង ។ គេចល័តយើងហ្នឹងទៅ ដូចជាប្រមូលពីតាមស្រុក ឃុំទៅ គេចល័តរាប់ពាន់រាប់ម៉ឺននាក់នោះ ដេកធ្វើរោងនៅនោះ ធ្វើរោងដេក ។

ប្រុញៈ គេហ្នឹង គេចាត់តាំងឲ្យអ្នកម៉ែនធ្វើអីគេ?

សារីនៈ កាលហ្នឹង ខ្ញុំប្រធានកងតូច ។

ប៊ុនថនៈ ប្រធានកងតូច ។

សារីនៈ បេះអក្សរតិចៗហ្នឹងគេឲ្យធ្វើ សរសេរអក្សរមិនទាន់ត្រូវដឹងហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ ប្រធានកងតូចឬកងធំម៉ែនកាលហ្នឹង?

សារីនៈ មិនដឹងគេឲ្យធ្វើកងតូច តែធ្វើទៅ ក្រោយមកហ្នឹងគេឲ្យធ្វើកងធំ ។

ប្រុញៈ កាលហ្នឹង គ្រប់គ្រងមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែរកាលហ្នឹង?

សារីនៈ ១០០ នាក់ ។ កងធំ១០០ នាក់ កងតូច៣០ នាក់ ។

ប៊ុនថនៈ អាហ្នឹង គេជ្រើសរើសយ៉ាងម៉េចដោយសារឃើញយើងហ្នឹងធ្វើការងារសកម្ម?

សារីនៈ ធ្វើការងារសកម្ម ធ្វើពលកម្មសកម្មទៅហ្នឹង គេឲ្យយើងធ្វើ មុនដំបូងកងតូចដែរ តែក្រោយមកធ្វើការល្អទៅ គេឲ្យឡើងជាប្រធានកងធំទៅ ។

ប៊ុនថនៈ ពេលនោះ គាត់ដឹកនាំកម្លាំងធ្វើនៅខាងណាវិញ?

សារីនៈ ធ្វើនៅវាលស្រែសយើងហ្នឹងឯង ។

ប៊ុនថនៈ វាលស្រែស ។

សារីនៈ ចំនៅគ្រងនោះឯង ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងអាហ្នឹងនៅកំបោសស្រែសទេម៉ែន?

សារីនៈ ទំនប់កំបោសស្រែស?

ប៊ុនថនៈ ចុះអាហ្នឹងខុសប៉ុណ្ណាម៉េចទៅ?

សារីនៈ ទេអាហ្នឹងពេលជម្លៀសទៅ គេឲ្យឪពុកម្តាយហ្នឹងទៅនៅភូមិនោះ ទៅនៅជុំវិញព្រំ
ហ្នឹងយើងចេញចល័តទៅណា ទៅទៅ ។ ភូមិរបស់យើងនៅនោះឯង
បើសិនយើងចង់ទៅលេង ភូមិនោះឯង គេឲ្យទៅលេងទៅ ភូមិរបស់យើងនៅនោះឯង
ឯងមាននៅនេះទេ ។

ប្រុញៈ ដឹកនាំក្រុមទៅហ្នឹងទៅធ្វើការនៅកំប្រាសស្រស?

សារីនៈ ហ្នឹងគេហៅទំនប់កំប្រាសស្រស ។

ប្រុញៈ នៅជុំវិញព្រំហ្នឹង អត់មានធ្វើទំនប់អីទេ?

សារីនៈ អត់មានទេ ។ អត់មានធ្វើទេ គេឲ្យយើងហ្នឹងចល័តចេញទៅហ្នឹង ។

ប្រុញៈ បាទ! យល់ ។

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងម៉ឺនដឹកនាំកម្លាំងទៅស្រសតែម្តង?

សារីនៈ នៅស្រស អត់បានដឹកនាំទេ ពីព្រោះកម្លាំងដែលយើងចេញចល័តចេះទៅ គេឲ្យយើង
ហ្នឹងនៅនោះឯង ដល់ឲ្យនៅ គេឲ្យយើងធ្វើប្រធានកង ប្រធានក្រុមអីទេ ដល់យូរៗទៅ
បានគេឲ្យយើងធ្វើជាប្រធានកងធំអីទៅ ដោយយើងធ្វើការដូចជា ធ្វើការសកម្មទៅដូចជា

ប្រុញៈ ឲ្យរឹកចំរើន

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹង និយាយថា មាំក្រុមហ្នឹងមានកំណត់ឲ្យធ្វើការប៉ុន្មានៗដែរទេ អ្នកម៉ឺនក្នុងមួយថ្ងៃ?

សារីនៈ មួយថ្ងៃហ្នឹងលើកទំនប់ ២ម៉ែត្រគីប ក្នុងមួយនាក់ ក្នុង១នាក់ហ្នឹង ២ម៉ែត្រគីប ។

ប៊ុនថនៈ ទាំងស្រីទាំងប្រុស?

សារីនៈ ទាំងស្រីទាំងប្រុស ។

ប៊ុនថនៈ ដូចគ្នា?

សារីនៈ ដូចគ្នា

ប៊ុនថនៈ ចុះកុមារអីមានទេអ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ មានខ្លះដែរកុមារ កុមារមានភាមកងកុមារផ្សេង កុមារហ្នឹងលើកដែរ ។

ប៊ុនថនៈ កុមារហ្នឹងគេកំណត់ប៉ុន្មានដែរម៉ឺន?

សារីនៈ មិនដឹងប៉ុន្មានមិនដឹងជា១ ម៉ែត្រ ១ ម៉ែត្រកន្លះអីទេ អត់ដឹងទេ ។ មាន២-៣នោះ បើថាកងចល័តពិសេស គេហៅកងពិសេស អានោះ៣ម៉ែត្រក៏ប ។ ខ្ញុំនេះ ពួកខ្ញុំនេះធម្មតាទេ លើក២ម៉ែត្រក៏ប ។

ប៊ុនថនៈ ២ម៉ែត្រក៏ប?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។ ១ថ្ងៃ២ម៉ែត្រក៏ប លើកមិនបានទេអូនអើយ ។ មានតែកាលនោះទៅ លួចខ្លះទៅណាស់ ខុសហរណ៍ថាថ្ងៃនេះបាន១ម៉ែត្រកន្លះ យើងដាក់វាសំបក្របំប្រុង ថាបាន ២ម៉ែត្រទៅ ។ ខ្លះគេមកចុះតាមនេះយើងដូចយើងធ្វើការរាល់ថ្ងៃហ្នឹង ចុះស៊ីសំណូក សុកជាំនំអីខ្លះហើយ ចុះយើងធ្វើការមិននេះណា ។

ប្រញៈ អីចឹងអ្នកមិនដឹកនាំក្រុមផងធ្វើការខ្លួនឯងផង?

សារីនៈ ធ្វើការខ្លួនឯងហ្នឹងផង ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងអ្នកមិនដូចថាវាសំដីអីឲ្យ រែកហ្នឹង យើងប្រធានកងហ្នឹង វាសំខ្លួនឯង ឬមានគេផ្សេង?

សារីនៈ យើងវាសំឲ្យគេរួច យើងមើលខ្លួនយើង យើងធ្វើខ្លួនយើងដូចថាយើងដាក់ឲ្យធ្វើ១ ប្រឡោះ២ម៉ែត្រទៅ អាអូនឯង២ម៉ែត្រ មិន២ម៉ែត្រទៅ រៀនគ្នាទៅ អាប្រឡោះអាប្រឡាយ ដឹកធ្វើទំនប់នៅកំបោសស្រែសហ្នឹងឯង ។ ខ្ញុំ២ម៉ែត្រទៅ ២ម៉ែត្រៗរៀនរហូតទៅ ទាល់តែដល់២-៣គន្លាក់ៗហ្នឹងលើកទំនប់ហ្នឹងណាស់ នៅ ៣គន្លាក់ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងវាសំខ្លួនឯងតែម្តងអត់មានអ្នកផ្សេងអីវាសំឲ្យទេ?

សារីនៈ វាសំខ្លួនឯង ដូចថាយើងប្រធានកងធំយើងវាសំខ្លួនឯងហ្នឹង យើងធ្វើខ្លួនឯងទៅ ។

ប៊ុនថនៈ អ្នកមិន២ម៉ែត្រអីចឹង ដូចថាមានធ្វើអត់ហើយទេអ្នកមិន?

សារីនៈ មាន អត់ហើយទៅ ហើយខ្លះក៏ហើយទៅ ។

ប៊ុនថនៈ អត់ហើយអីចឹងធ្វើម៉េចទៅមិន?

សារីនៈ អត់ហើយអីចឹង អត់ហើយទៅ មិនដឹងធ្វើម៉េច ហើយគេទុកឲ្យដឹកថ្លៃស្តែកទៅ ។ ថ្លៃនេះដឹកអត់ហើយ អីចឹងគេឲ្យដឹកបន្ថែមទៀត ។ ជួនការក្រោកដឹកពីយប់ទៅ ជួនកាល ហើយ ហើយជួនការអត់ហើយទៅ វាកម្រណាស់ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងបើនៅសល់ហ្នឹង ថ្លៃស្តែកហ្នឹងគេបន្ថែមឲ្យទៀត?

សារីនៈ បន្ថែម ។

ប៊ុនថនៈ ដឹកថែមៗ រហូត ?

សារីនៈ ដឹកថែមរហូត ។

ប៊ុនថនៈ ដល់ពេលអត់ហើយអីចឹង ដល់ពេលខាងលើគេមកសរុប...?

សារីនៈ យើងស្រុតៗ ទៅ ។

ប៊ុនថនៈ គេមកធ្វើយ៉ាងម៉េចទៅ?

សារីនៈ មានផែនការថាហើយៗ រហូតអីចឹងទៅ ។

ប៊ុនថនៈ ប៉ុន្តែជាក់ស្តែង គេមកហ្នឹងពិនិត្យគេហ្នឹង ជាក់ស្តែងធ្វើយ៉ាងម៉េចទៅ?

សារីនៈ ទេ! អាហ្នឹងមិនដឹងធ្វើម៉េចទៅ អាហ្នឹងវាទៅតាមកងក្រុមយើងហ្នឹង ចេះតែលួចលាក់គ្នា ទៅ ។ ប្រធានកងធំហ្នឹងចុះមកហ្នឹងគ្នាយើង ដូចប្រធានកងរីរ គេក្តាប់រួម៣០០ នាក់អីចឹង ទៅ ។ គេមកសួររួម ថាក្រុមនេះក្តាប់ប៉ុន្មាន ៣០ នាក់នោះបានប៉ុន្មានទៅ យើងរាយ ការណ៍ទៅ ។

ប៊ុនថនៈ រាយការណ៍ជាក់ស្តែងតែម្តង?

សារីនៈ ជាក់ស្តែងហ្នឹង ប្រឡប់ខ្លះទៅ ។

ប៊ុនថនៈ ហើយកាលហ្នឹងកងរីរៈខាងណាមើលមើលទៀត?

សារីនៈ ទេ នៅកងរីរៈហ្នឹងមានអ្នកផ្សេងទៀត ។

ប៊ុនថនៈ បាទ! ពីណាគេមើលមានចាំឈ្មោះទេកាលហ្នឹង?

សារីនៈ មិនចាំទេ មិនដឹងទៅនៅឯណា ។

ប្រញ្ញៈ ប្រធានកងរីរៈណាស់?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយប្រធានកងរីរៈនោះ ។

ប៊ុនថនៈ គាត់ហ្នឹងអ្នកស្រុកណាដែលអ្នកមើល?

សារីនៈ គាត់ហ្នឹងអ្នកស្រុកឯងដែលហ្នឹង ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះទៅ ។

ប៊ុនថនៈ អ្នកខាងព្រះនេតព្រះនេះដែរ?

សារីនៈ អ្នកខាងព្រះនេតព្រះនេះដែរហ្នឹងណាស់ ។ ប្រធានរីរៈ ចេះតែរើដាក់ទៅ ពីនេះពីនោះទៅ ។ ជួនកាលគេចូលយូរទៅគេចាស់ទៅ គេធ្វើគេបានទៅជាកើតជារីរៈ ទៅ ។

ប៊ុនថនៈ តែគាត់នៅរស់ដែលទេអ្នកមើល?

សារីនៈ នៅរស់តែមិនដឹងថាទៅនៅឯណាទេ នេះ បែកគ្នាអស់ទៅនេះ ។

ប្រុញ៖ សម័យហ្នឹង មានប្រធានកងដែលអ្នកមិនស្គាល់មានច្រើនទេអ្នកមិន?

សារីន៖ ស្គាល់ច្រើនដែលតែភ្លេចអស់ហើយ វាយូរឆ្នាំណាស់ហើយ ។

ប្រុញ៖ ប៉ុន្តែ ភាគច្រើនអ្នកនៅភូមិជាមួយនឹងគ្នា ឬម៉េចដែរ?

សារីន៖ អត់ទេ! ភូមិផ្សេងៗ ឆ្ងាយៗពីគ្នា ។ អ្នកភូមិរបស់យើងហ្នឹង ដូចថានៅក្នុងភូមិហ្នឹង មាំភូមិចោយព្រឹងដែលទៅនៅ ប្រហែលជា៤-១០ ពាក់កណ្តាលហ្នឹង ដែលថាវាយុវ័ជន ក្នុងហ្នឹង ។ ដោយសារចល័តគ្រប់តែភូមិហ្នឹងនោះ មិនដឹងថាមកពីណាមកពីណា ។ ហើយមកពីភ្នំពេញក៏ដោយក៏ទៅលើកជាមួយនឹងគ្នាដែលនោះ ។

ប៊ុនថន៖ អីចឹងអ្នកភ្នំពេញមកហ្នឹង ដូចថាមកពីភ្នំពេញអីចឹង ដូចថាធ្វើការងារធ្ងន់អីចឹង យ៉ាងម៉េចដែលអ្នកមិន?

សារីន៖ ធ្វើការទៅ ជួនកាលអាខ្លះទៅ វាខំធ្វើទៅវាបានដែលទៅ ។ ជួនកាលទៅ បើដាក់កម្លាំង ម្នាក់ៗមិនរួច សុំបន្ថែមមកគេឲ្យដាក់២នាក់ទៅក្នុង២ម៉ែត្រគីបហ្នឹងណាស់ ។ គេអាច បញ្ចូលបាន២ម៉ែត្រគីបទៅ ធ្វើហើយទៅ វាអីចេសដែលណាស់ ។ ដូចថា គ្នាយើងហ្នឹង យើងចេះតែថា កម្លាំងគ្នាហ្នឹងឈឺធ្វើមិនរួចដងអីចឹង បន្ថែមទៅណាស់ ។

ប៊ុនថន៖ បន្ថែម! អត់មានដកចេញទេ?

សារីន៖ អត់មានទេ ។

ប៊ុនថន៖ អត់មានដួសប្តូរទេ?

សារីន៖ វាមានដួសប្តូរខ្លះដែល ។ ហើយដល់ពេលអីចុះទៅ សុំគេបន្ថែមទៅ គេដាក់ឲ្យទៅ ។ ដកពីនោះមកបញ្ចូលគ្នាទៅ ។

ប្រុញ៖ ធ្វើអត់ហើយហ្នឹងគេពិន័យទេអ្នកមិន?

សារីន៖ មិនពិន័យទេ សុទ្ធតែលួចលាក់បានក្នុងហ្នឹង ។ ក៏អីចឹងពីព្រោះធ្វើៗទៅ ចេះតែស្គាល់គ្នា ទៅ ។ រិនរែនគ្នាទៅណាស់ បើតាមតែធ្វើហ្នឹងនោះ ធ្វើម្តេចបានធ្វើរួច២ម៉ែត្រគីបនោះ ណាស់ ។ ធម្មតាទេណាស់ ទទឹង២ម៉ែត្រ បណ្តោយ២ម៉ែត្រណាស់ ជម្រៅកន្លះម៉ែត្រ ។ បើសិនណា ជា១ម៉ែត្រគីបធម្មតា ជម្រៅ១ម៉ែត្រទទឹង១ម៉ែត្រ ។

ប៊ុនថន៖ ១ម៉ែត្រការេ ។

សារីន៖ ហ្នឹងហើយ ។ ១ម៉ែត្រការេទទឹងមួយម៉ែត្រ ។

ប៊ុនថន៖ ហ្នឹងហើយ ។

សារីនៈ ដល់អានេះយើងយកជម្រៅកន្លះម៉ែត្រ បណ្តោយ២ទទឹង២ ២ម៉ែត្រការេ ។

ប៊ុនថនៈ អ្នកមិនដូចមិញថាដាស់ប្តូរហ្នឹង កាលហ្នឹងគេដកទៅណាវិញ?

សារីនៈ ដកដាក់ធ្វើជាមួយនឹងគ្នា មានដូចទៅណាហ្នឹងឯង ។ ដល់ពីកន្លែងក្រុមឈឺអត់បានធ្វើហ្នឹង ណាស់ ។ ទៅក៏សល់ទៅយើងដកមកជួយកម្លាំងគ្នាខ្លះទៅណាស់ ។

ប៊ុនថនៈ អត់មានដកចេញចេញទេ?

សារីនៈ អត់ទេ! អត់មានដកចេញទេ ។ គេធ្វើជាមួយនឹងគ្នាហ្នឹងឯង ។

ប៊ុនថនៈ ចុះមានអ្នកឈឺដែលអ្នកមិន?

សារីនៈ មាន! មិនអត់ទេ អ្នកឈឺមាន ។ ក្នុង១ថ្ងៃៗឈឺ៤-១០ នាក់ដែលហ្នឹងណាស់ មិនមានអត់ទេ ។

ប៊ុនថនៈ ឈឺភាគច្រើនឈឺអីវិញអ្នកមិន?

សារីនៈ ឈឺហ្នឹងមានអី ។ មានតែឈឺក្រុន រាកមូល រាកអាចន់ អីហ្នឹង ។ មិនមានជំងឺអីទេ មានតែជំងឺប៉ុណ្ណោះឯង ។ ជំងឺក្រុន ជំងឺរាក ជំងឺចុះនោះឯង ។

ប៊ុនថនៈ ដល់ពេលអ្នកឈឺគេព្យាបាលនៅហ្នឹងតែម្តង ឬមួយគេបញ្ជូនទៅណាទៀត?

សារីនៈ គេឲ្យដេកនៅកន្លែងហ្នឹងតែម្តង ។

ប៊ុនថនៈ ដេកកន្លែងហ្នឹង ។

សារីនៈ ដេកឈឺខ្លាំងបានគេបញ្ជូនទៅ ណាទេ ។ គេបញ្ជូនទៅហ្នឹងមិនដឹងយកទៅណាទេ ។

ប៊ុនថនៈ ចុះមិនអត់ដែលឈឺទេអ្នកមិន?

សារីនៈ ឈឺខ្លះដែលហ្នឹងណាស់ ។ ឈឺក្រុនអីហ្នឹងទៅ គេឲ្យថ្នាំអីដែលហ្នឹងណាស់ គេឲ្យលេបទៅ ជាទៅ ។

ប៊ុនថនៈ ហើយចុះមិននៅនោះរបបអីគេគិតម៉េចដែលមិន?

សារីនៈ របបហ្នឹងគេឲ្យស៊ី កាលហ្នឹង ១ថ្ងៃ១កំប៉ុងអីទេ ។ គេឲ្យស៊ីហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ ក្នុង១នាក់?

សារីនៈ ក្នុង១នាក់ ។ ១ថ្ងៃ១កំប៉ុងអីចេសហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ១ថ្ងៃ១កំប៉ុង ។

សារីនៈ ជួនកាលឆ្អែតទៅ ហើយជួនកាលអត់ឆ្អែតទៅដែលហ្នឹងណាស់ ។ ស៊ីហ្នឹងអត់បាន គ្រប់គ្រាន់ទេ តែចល័តហ្នឹង វាគ្រាន់បែបជាន់នៅភូមិ នៅតាមភូមិហ្នឹងដឹងថា ទឹករវក់ភ្នែកហើយ ។

ប្រុញ៖ បបរអ្នកមីន?

សារីន៖ ហ្នឹងហើយ ។

ប៊ុនថន៖ អត់សូវបានបបច្រើនទេ? ចាញ់ចល័តទេ?

សារីន៖ ចាញ់ចល័ត ទេមិនសូវគ្រប់គ្រាប់ប៉ុន្មានទេ វាខ្វះខាតដែលហ្នឹង ។

ប្រុញ៖ អ្នកមីនហេតុអ្វីបានជាគេហៅកងពិសេសអ្នកមីន? កងពិសេស?

សារីន៖ កងពិសេសហ្នឹង គេធ្វើល្បឿន ១ ថ្ងៃ៣ ម៉ែត្រក៏បហ្នឹងគេហើយ ។

ប្រុញ៖ ហើយពួកហ្នឹង ខុសពីយើងធម្មតាម៉េចដែរ?

សារីន៖ ខុសពីយើងធម្មតា តែមនុស្សយើងធម្មតាដែលហ្នឹង ។ តែគ្រាន់តែគេហ្នឹង កំលាំងមនុស្ស ប្រុស ឆារីយុវជន ប៉ុន្តែគេធ្វើការប្រណាំងប្រជែងគ្នាណាស់ ។ គេធ្វើការយកស្នាដៃ ណាស់ ។ គេខំធ្វើទៅ១ ថ្ងៃ៣ ម៉ែត្រក៏បហ្នឹង គេហើយតាំងពីម៉ោង២ ម៉ោង៣ ។

ប្រុញ៖ ក្នុងកងពិសេសហ្នឹង ខ្លាហរណ៍ថា ក្នុងការដ្ឋានហ្នឹង នៅកំបោសស្រែសហ្នឹងមានកងពិសេស ហ្នឹងប៉ុន្មានដែលទៅអ្នកមីន?

សារីន៖ មិនដឹងដែលហ្នឹង ។ ប៉ុន្មានកងប៉ុន្មានក្រុមអីហ្នឹង ដូចជាអត់ដែលដឹងទេ ។ កងក្រុមរបស់ពួក ខ្ញុំហ្នឹង ឲ្យដឹងតែ១ រឺ ២ តាមហ្នឹង ។ អត់មានដឹងក្រុមគេផ្សេងទេ អត់មានរាល់រវាក់ ជាមួយនឹងគ្នាទេ ។

ដូចតែពេលដែលយើងហ្នឹងប្រជុំហ្នឹងបានគេហៅយើងទៅប្រជុំទាំងអស់ គ្នា ។
ដូចជាប្រជុំហ្នឹង១ អាទិត្យឡើងទៅប្រជុំម្តង មួយខែឡើងទៅម្តង ។ ប្រជុំហ្នឹង មិនមែនប្រជុំទៅឆ្ងាយទេ ប្រជុំហ្នឹង នៅជិតៗហ្នឹងនោះឯង ។ ម៉ាកៗហៅប្រជុំនៅ ឯង ទៅ ។

ប៊ុនថន៖ ដូចជាមីន កងរបស់មីនភ្ជាប់ហ្នឹង មីនហៅម៉ាកៗទៅប្រជុំទៅ?

សារីន៖ អត់ទេ ដូចជាគេហៅតាមប្រធានកង ។ ប្រធានកងតូចប្រធានកងធំ ឬក៏ប្រធានក្រុមហ្នឹង គេហៅប្រជុំ គេធ្វើការពិភាក្សាគ្នាហ្នឹងម៉េចៗហ្នឹងណាស់ ។

ប៊ុនថន៖ កាលហ្នឹងពិណអ្នកមកកាលហ្នឹង?

សារីន៖ មានពិណ! គ្នាយើងពួកកងរ៉ែហ្នឹងណាស់ ។ ដល់ពេលយូរទៅបានភារ៉ាល់អី គាត់ចុះ មកម្តង ។

ប៊ុនថន៖ រយៈពេលប៉ុន្មានអាទិត្យប៉ុន្មានខែបានកាត់ហ្នឹងចុះមកម្តងហ្នឹង?

សារីនៈ មិនដឹងប៉ុន្មានខែប៉ុន្មានថ្ងៃទេ មិនសូវដែលដឹងទេ មិនសូវឃើញកាត់ហ្នឹងដែលហ្នឹង ។
ការវាល់យូរៗ ឃើញម្តង ម៉ាចល់តអីហ្នឹងឃើញកាត់ម្តង មិនសូវដែលស្គាល់កាត់ដង
ហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ ប៉ុន្តែមកហ្នឹង កាត់និយាយពីអីមីង? ពេលមកប្រជុំហ្នឹង?

សារីនៈ ពីរឿងធ្វើការងារហ្នឹង ។ មាននិយាយពីរឿងអី យើងខំធ្វើការងារ អ្នកណាមិនធ្វើការងារ
មិនពេលកម្មធ្វើការទំរុនស្លុកអីហ្នឹង ។ សម័យនោះ គេចេះតែថាហើយ ថាម៉េចចេះតែថា
ពីយើងទៅ ឲ្យយើងហ្នឹងខំធ្វើការមិនធ្វើការ ។ គេប្រមាថមើលឆាយយើងហ្នឹងក៏ថា
បានដែល ។

ប្រុញៈ អាចដល់សម្លាប់យើងទេអ្នកមីង?

សារីនៈ សម្លាប់មានដែលហ្នឹង ។

ប្រុញៈ គេមាននិយាយកំរាមទេ?

សារីនៈ កំរាម! អ្នកណាមិនធ្វើការ ប្រយ័ត្នអង្គការយកទៅសម្លាប់ចោលស្ត្រីៗ ហ្នឹងណាស់ ។

ប៊ុនថនៈ អីមីង កាលពីនិយាយ ក្រៅពីកាត់ហ្នឹង មានពីណាផ្សេងមកជាមួយកាត់អីទេ?
ដូចថាអ្នកដឹកនាំមកជាមួយនឹងការវាល់អីហ្នឹង? មានទេ?

សារីនៈ មានពួកនិរសា របស់កាត់ហ្នឹងហើយ ។

ប៊ុនថនៈ មីងមានចាំឈ្មោះទេមីង?

សារីនៈ ទេមិនស្គាល់ទេ មិនដែលស្គាល់ទេ ។

ប៊ុនថនៈ ចុះ តាម៉ោង អីនោះ?

សារីនៈ តាម៉ោងឃើញ ។ ក៏ដូចថាពេលគេហៅទៅរៀននៅស្វាយ ។

ប៊ុនថនៈ អូ! មីងបានរៀនដល់ហ្នឹងដែល?

សារីនៈ បានឡើងទៅរៀន១ដង២ដងទេ ។ ទៅទូលស្វាយហ្នឹង អនុប្រធានកងធំ ប្រធានកងធំ
ប្រធានកងតូចហ្នឹង គេឲ្យឡើងទៅរៀន ។ ដូចថាយើងហ្នឹងដប់លៀងណាស់ គេឲ្យយើង
ហ្នឹងធ្វើចប់ ដូចការងារហ្នឹង ឲ្យយើងឡើងទៅ ទៅរៀនសូត្រ គេហៅយើង ដប់លៀង ។
កាលហ្នឹងនៅស្វាយហ្នឹងមិនដឹង ត្រង់ណាទេ អត់ស្គាល់ទេ ។ ចាំអត់បានទៀតចាំ
អត់បានទៀត ។ បានថាគេហៅឡើងទៅហ្នឹង ឯបំបាត់ទៅហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ច្រើនគ្នាទេ អ្នកមីងទៅហ្នឹង?

សារីនៈ ច្រើនគ្នាភី រាប់រយនាក់ណាស់ ។ ទៅហ្នឹង១០០ នាក់ជាន់ទេដឹង ។

ប៊ុនថនៈ បាទ!
 ប្រុញៈ ទៅសុទ្ធតែប្រធានកងធំអ្នកម៉ឺន?
 សារីនៈ ប្រធានកងធំ ប្រធានកងតូច ប្រធានរ៉ែរ៉ែអីហ្នឹងទៅហើយ ឡើងទៅហើយ ។
 ប៊ុនថនៈ ក្នុងតំបន់៥ ហ្នឹង?
 សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។ ឡើងទៅប្រជុំនៅខេត្តហ្នឹង នៅស្វាយ ។
 ប្រុញៈ កាលហ្នឹងពីណាគេ អ្នកមកបង្រៀន?
 សារីនៈ តារ៉ាល់ ។
 ប្រុញៈ តារ៉ាល់?
 សារីនៈ អត់ទេ តាមេង ធំជាងតារ៉ាល់ ។
 ប្រុញៈ តាមេង ធំជាង ។
 សារីនៈ តារ៉ាល់ គ្រាន់តែប្រធានកងបល័តទេ តារ៉ាល់ហ្នឹងនោះ ។ បើតាមេងនេះ ប្រធានតំបន់ ដូចយើងខេត្តបន្ទាយមានជ័យហ្នឹង ប្រធានខេត្តហ្នឹងណាស់ ។
 ប៊ុនថនៈ អីចឹង តាមេងហ្នឹងធំជាងតារ៉ាល់?
 សារីនៈ តាមេងហ្នឹងធំជាងតារ៉ាល់? ។
 ប៊ុនថនៈ អីចឹងក្រៅពីតាមេង តារ៉ាល់ហ្នឹង មានអ្នកណាផ្សេងទៀតទេអ្នកម៉ឺន?
 សារីនៈ ទេ! មិនដឹងអ្នកណាទៀតទេ មិនដែលស្គាល់ទេ ។
 ប៊ុនថនៈ អីចឹងទៅបន្ទាយមានជ័យហ្នឹងទៅប៉ុន្មានថ្ងៃអ្នកម៉ឺន? ទៅសេរីសោភ័ណ្ឌនេះ?
 សារីនៈ កាលនោះទៅ២-៣ថ្ងៃដែល គេឲ្យមកវិញហ្នឹងតាមកងណាយើងវិញទៅ ។
 ប៊ុនថនៈ គេដឹកឡានទៅឬក៏?
 សារីនៈ គេដឹកឡានទៅ ។
 ប៊ុនថនៈ កាលហ្នឹង គេទៅប្រជុំ?
 សារីនៈ ទៅប្រជុំ ។
 ប៊ុនថនៈ ទៅដប់លៀង ទៅ?
 សារីនៈ គេហៅទៅប្រជុំ ។
 ប្រុញៈ ពេលប្រជុំហ្នឹងគេនិយាយថាម៉េចដែលម៉ឺន ។
 សារីនៈ ទៅប្រជុំហ្នឹងគេនិយាយពីរឿងការងារហ្នឹងហើយ ។

ប្រុញ៖ គេអត់មានហេតុផលផ្សេងអីទេ ។ គេអត់មានប្រាប់ថាហេតុផលម៉េចៗទេឲ្យតែ យើងធ្វើ
ការងារទៅដើម្បីឲ្យអង្គការស្តីៗទៅណាស់ ។ គេចេះតែនិយាយទៅ ។

សារីន៖ កាលប្តឹងពីណាអ្នកមកប្រជុំជាមួយនឹង ?

សារីន៖ កាលប្តឹង តារ៉ាន់ អេ តាម៉នគេមកប្រជុំប្តឹង ។

ប៊ុនថន៖ មានអ្នកផ្សេងទៀតទេ ?

សារីន៖ មានដែល តែយើងប្តឹងអត់ស្គាល់ ។ ស្គាល់តែតាម៉នមួយប្តឹង អ្នកមកពីណាពីនីអី ខ្ញុំ
អត់ស្គាល់ទេ ។

ប៊ុនថន៖ កាលប្តឹងមកនៅម្តុំណាម៉ឺន ?

សារីន៖ ទេចាំអត់បានទេ ។ អត់ដែលស្គាល់ច្បាស់ទេ ដូចស្វាយរបស់ខ្ញុំពីដើមប្តឹងនៅតូចៗ
ស្វាយប្តឹងមិនសូវដែលស្គាល់ទេ ។

ប្រុញ៖ ក្នុងពេលប្តឹង ក្នុងពេលដែលធ្វើការនៅស្រែកំបោរប្តឹងអ្នកម៉ឺន ? អូ! កំបោរស្រែសប្តឹង
អេស ?

សារីន៖ ប្តឹងហើយ ។ ក្រោយពីកំបោរស្រែសហើយក៏ទៅចល័តពេញតែណា ពេញតែនីនោះ
ដល់ពេលទៅភ្នំប្តឹង ទៅភ្នំខ្នាលកូន ភ្នំបាក់អីប្តឹង ដើរនៅតាមត្រព័សត្រពាសទៅណាស់
គេលើកទំនប់នេះរួច ចប់ពីទំនប់នេះទៅទំនប់នោះ ។

ប៊ុនថន៖ ទំនប់ណាម៉ឺនវិញ ?

សារីន៖ ទំនប់ត្រពាំងថ្មប្តឹងហើយ បានតែពីត្រពាំងថ្ម បានរួចពីត្រពាំងថ្មហើយ បានគេដកយើង
ចល័តធ្វើចំការកប្បាសអីនោះ នៅភ្នំបាក់ ភ្នំចំការខ្នុរនោះឯង ។

ប៊ុនថន៖ អីចឹង ម៉ឺន ពីកំបោរស្រែសហើយទៅត្រពាំងថ្មតែម្តង ?

សារីន៖ ប្តឹងហើយទៅ ត្រពាំងថ្ម ។

ប៊ុនថន៖ អីចឹងកម្លាំងរបស់ម៉ឺនប្តឹងទៅទាំងអស់ម៉ឺន ?

សារីន៖ ទៅបែកខ្ញែកគ្នាទៅ បែកបក្សពួកគ្នាទៅ ខ្ញុំក៏មិនសូវបាននៅជាប់លាប់គ្នាដែរ ។
ហើយដល់ ពេលទៅបែកទៅលើកទំនប់កំបោរស្រែសយើងនេះចប់ ហើយដល់ចប់ហើយ
បានបញ្ជូន យើងទៅខាងនោះទៀត ។ អាកំបោរស្រែសប្តឹង បានគេដប់លៀង
ចាស់ៗ ដែលនៅក្នុង ក្នុងនេះយកទៅដាំបាយដាំស្នំអីប្តឹង
ឲ្យដប់លៀងនារីយុវជនដែលនៅទំនប់ប្តឹងណាស់ ។ គេលេងសិល្បៈយើងមើលដែរ ។

ប៊ុនថន៖ គេលេងសិល្បៈដែរ ?

សារីនៈ គេលេងសិល្បៈអីហ្នឹងឲ្យមើល ។ កាលហ្នឹង ឆោម ឆរិនហ្នឹងហើយគេអ្នកច្រៀងនោះ ។
អូ! អ្នកស្អីម៉ែបទេ ។ បើមិនឆោម ឆរិន អាណាគេទេ កាលហ្នឹងភ្លេចដែលហើយ
ឈ្មោះអីទេ ។

ប្រុញៈ គេនិយាយពីអីគេដែល សិល្បៈហ្នឹងអ្នកម៉ីន?

សារីនៈ សិល្បៈហ្នឹងគេរាំច្រៀងហ្នឹងណាស់ សម័យនោះគេលែកទំនប់ជីកប្រឡាយហ្នឹង តែ
ប៉ុណ្ណោះឯង ។

ប្រុញៈ អូ! សិល្បៈគេលែងរៀបអ្នកស្ទូនអីហ្នឹង?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ អ្នកស្ទូន អ្នកដក អ្នកកាប់ អ្នកនោះអីដូចគ្នាហ្នឹងហើយអ្នកនោះឯង ។

ប៊ុនថនៈ ម៉ីនថា ឆោម ឆរិនសព្វថ្ងៃហ្នឹង អ្នកច្រៀងហ្នឹងម៉ីន?

សារីនៈ អ្នកច្រៀងហ្នឹងហើយ ចុះគេសម័យពាល់ ពត ឆោមឆរិន ។

ប៊ុនថនៈ អូ! ច្រៀងនៅសម័យ ពាល់ ពត ដែលសម័យហ្នឹង?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។

ប៊ុនថនៈ ចុះក្រៅពីកាត់ហ្នឹងមានអ្នកណាផ្សេងទេអ្នកម៉ីន? អ្នកច្រៀងដែលស្គាល់?

សារីនៈ អត់ទេ! ចាំបានតែប៉ុណ្ណោះឯង ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងព្រៃថ្ងៃតែម្តង? ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ?

សារីនៈ ទេ ថ្ងៃឡើងក៏សំរាកទៅ លេងតែយប់ទេ លេងតែពេលយប់ ។ កាលហ្នឹង ខ្មែរជិតចូល
ឆ្នាំ ។ ចប់ទំនប់នេះចូលឆ្នាំ ដល់ពេលចូលឆ្នាំទៅ គេឲ្យសំរាកព្រៃថ្ងៃទៅ ។

ប៊ុនថនៈ ធ្វើអីខ្លះម្តូបអី?

សារីនៈ ម្តូបនេះមានអី ។

ប្រុញៈ អ្នកម៉ីនសុំសួរកំបោសស្រស? កាលហ្នឹង កំបោសស្រសហ្នឹងមានមនុស្សធ្វើច្រើនទេ
អ្នកម៉ីន?

សារីនៈ ធ្វើច្រើន ។

ប្រុញៈ ប្រហែលជាប៉ុន្មានដែលទៅអ្នកម៉ីន? ប្រហែលជាប៉ុន្មានម៉ឺននាក់ទៅអ្នកម៉ីន?

សារីនៈ អូ! ច្រើនណាស់ ប្រហែលរាប់ពាន់នាក់ ។

ប្រុញៈ អីចឹងម៉ីន ម៉ីនធ្វើអីចឹងដល់ពេលហូបអីហ្នឹងគ្រប់គ្រាន់ទេធ្វើអីចឹង?

សារីនៈ ពេលដែលយើងចល័តអីចឹងយើងហូបគ្រប់គ្រាន់ដែរ ។

ប្រុញៈ អ្នកធ្វើការអីចឹងៗ ហូបគ្រប់គ្រាន់?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ហូបគ្រប់គ្រាន់ ។

ប្រុញៈ ចុះមានទឹកអីហ្នឹងប្រែគ្រប់គ្រាន់ទេ អ្នកម៉ែន?

សារីនៈ ទឹកអីហ្នឹង គេឲ្យទឹកអីហ្នឹង យកមកដឹកអីហ្នឹង ទឹកជិតៗ ទៅ ។

ប្រុញៈ គេដឹកយកមកឲ្យយើងហ្នឹងហូបអេស?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយយកមកឲ្យយើងហ្នឹងហូបទៅ ។ អីចឹងពីដើមមិនទាន់មានដាំទឹកហូបអី ទឹកកន្តក់ ។

ប្រុញៈ នៅហ្នឹងអត់មានទឹកប្រែ? អីល្អអាចហូបបានទេមិញហ្នឹង?

សារីនៈ មានដែលជិតៗហ្នឹង នៅត្រពាំងបឹងប្លូ មានដែលពីដើមមិញហ្នឹងនោះ ។ វាមិនអត់ទេ អាយើងទឹកដឹកនោះណាស់ ។

ប្រុញៈ គេចែកឲ្យហូបប្លូមួយយ៉ាងម៉េចម៉ែន?

សារីនៈ អត់ទេ ។ បើបាយគេឲ្យស៊ីមួយភ្លែតដែល យើងចល័តធ្វើការហ្នឹងណាស់ ដូចថា ១ កងហ្នឹង គេឲ្យយើងហ្នឹងដាំទៅណាស់ ១ កងធំហ្នឹង ឲ្យយើងដាំបាយហូប ១ នាក់២ នាក់ទៅ ។ ហើយទៅឲ្យយើងដាំបាយហូបទៅណាស់ តែម្តងហ្នឹង អត់មានអីទេ មានតែប្រហុក ហ្នឹងឯង ។ ស្នេហាទឹកប្រហុកហ្នឹងឯង ។

ប្រុញៈ ១ កងធំហ្នឹង គេឲ្យយើងប៉ុន្មានកំប៉ុងហូបដែលកាលហ្នឹង?

សារីនៈ ទេ! គេឲ្យហូបមួយភ្លែតដែលហ្នឹង យើងចល័តហ្នឹងដាំខ្លួនយើង គេក៏ឲ្យអ្នកដាំបាយទៅ ។

ប្រុញៈ ទៅធ្វើការធ្ងន់ហ្នឹងគេឲ្យហូបភ្លែត ។

សារីនៈ គេឲ្យហូបភ្លែត ។

ប្រុញៈ ប៉ុន្តែទឹកគេឲ្យដឹកមកហូប?

សារីនៈ គេឲ្យយើងហ្នឹងប្រើដឹកទៅមានត្រពាំងអីហ្នឹង នៅជិតទៅយើងដងតាមត្រពាំងអីហ្នឹង បឹងអីទៅ ។

ប្រុញៈ ចុះយើងគេឲ្យទៅដងដែល ពេលយើងធ្វើការអីហ្នឹង?

សារីនៈ គេឲ្យទៅដងតើ ។ គេឲ្យទៅដង ។

ប្រុញៈ ពេលដែលនៅហ្នឹង ជំនីមានច្រើនទេអ្នកម៉ែន?

សារីនៈ ជំនីមានច្រើនណាស់ នៅហ្នឹង ។ ខែប្រាំងអីទៅ ជំនីរាកម្មល ស្តីហ្នឹងច្រើនណាស់ ។

ប្រុញៈ ស្ទាប់ច្រើនទេអ្នកម៉ែន កាលមានប្រជាជនធ្វើការនៅហ្នឹងនោះ?

សារីនៈ អត់សូវដឹងទេ ដល់ពេលអីចឹង អត់សូវដឹងទេ ។ ជំនីនោះ ឈឺខ្លាំងបានគេបញ្ជូនទៅ ។

ប្រុញៈ បញ្ជូនទៅហ្នឹង បញ្ជូនទៅពេទ្យណាវិញ?

សារីនៈ មិនដឹង មិនដឹងនៅពេទ្យនៅណាទេ មិនដឹងថាពេទ្យនៅរហាត់ នៅណាទេ មិនដឹងថា ពេទ្យ
របស់គេនៅឯណាទេ ។ គេអ្នកជំងឺធ្ងន់ៗហ្នឹង បានគេដឹកយកទៅ ។ យើងធម្មតាក្រុន
អីហ្នឹង គេចែកថ្នាំឲ្យទៅ ។

ប្រុញៈ ដល់ពេលសម្រាកគេឲ្យសម្រាកនៅកន្លែងណាទៅ?

សារីនៈ សម្រាកនៅកន្លែងធ្វើការ ។

ប្រុញៈ គេធ្វើរោង?

សារីនៈ គេធ្វើរោងហ្នឹង ដេកផ្ទាល់ហ្នឹងដី ។

ប្រុញៈ ដេកផ្ទាល់ដី?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។

ប្រុញៈ មានកន្ទេលអីទេ?

សារីនៈ កន្ទេលយើងយកពីភ្នំមួនភ្នំយើងយកពីផ្ទះទៅ ។

ប្រុញៈ អីចឹងអ្នកណាអត់ទៅ?

សារីនៈ អ្នកណាអត់ទៅ យើងហៅគ្នាចូលគេងជាមួយហ្នឹងទៅណាស់ ។ បើអ្នកណាមានក៏ហ៊ីទេ
បើអ្នកណាមិនមានចូលជាមួយនឹងគ្នាទៅ ។

ប្រុញៈ ចុះអង្គការគេអត់ដោះស្រាយឲ្យខ្លះទេ?

សារីនៈ គេដោះស្រាយឲ្យខ្លះដែរ តែដោះស្រាយវាមិនបានគ្រប់គ្រាន់ទេកាលហ្នឹង ណាស់ ។
ដូចថាខ្លះខាតអីចឹង ឲ្យមួយក្រុមមួយកងទៅណា ខ្លះទៅ គេឲ្យ១-២ទៅ ដែលឲ្យគ្រប់ទេ
ណាស់ ។ ដូចថាយើងមានអីចឹងទៅ យើងចេះតែដាក់ទៅតាមខ្លួនទៅ?

ប្រុញៈ នៅហ្នឹង មាន ឧទាហរណ៍កូនក្មេងអីហ្នឹងទៅជាមួយនឹងឪពុកម្តាយដែលទេមីន?

សារីនៈ អត់មានសោះ ។

ប្រុញៈ អត់មានសោះ ។ អីចឹងកូនរបស់គាត់ហ្នឹង នៅក្មេងៗ អីចឹងធ្វើម៉េចទៅ?

សារីនៈ អត់ទៅក្មេងនៅតាមភូមិអត់មានទៅរវល់នៅកន្លែងនោះទេ ។

ប្រុញៈ ទោះបីគាត់ហ្នឹងកូនខ្ញុំអីក៏ដោយ ក៏យកគាត់ទៅធ្វើនៅហ្នឹងដែលប្តូរម៉េចដែល?

សារីនៈ ទេ! អត់មានទេ ដែលពេលដែលខ្ញុំមកធ្វើទំនប់ហ្នឹង អត់មានកូនខ្ញុំ អីទេ មានតែនារី
និងយុវជន ដែលទៅដឹកទំនប់ហ្នឹង មានតែនារី យុវជន ។

ប្រុញៈ អត់មានប្តីប្រពន្ធអីហ្នឹង អត់ទៅដែលប្តូរមួយយ៉ាងម៉េចដែរមីន?

សារីនៈ អត់មានទៅដែល ទៅតែនារីយុវជនសុទ្ធសាធ ហើយនឹងកុមារក្មេងៗ តូចៗណាស់ កុមារ ១៣-១៤ឆ្នាំទៅ ។

ប្រុញៈ ទៅធ្វើហ្នឹងដែល?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយទៅធ្វើ១ម៉ែត្រ ១ម៉ែត្រកន្លះអីទៅណាស់។ កាលហ្នឹង នៅតាមកងផ្សេង យើងមានខ្លះដែលកាលហ្នឹងណាស់ គេហៅកងកុមារកងនារីយុវជនហ្នឹងមានដែល ហ្នឹងហើយមានកងពិសេស កងកុមារ នារីយុវជន វាមានតាមកងហ្នឹងទៅ។

ប្រុញៈ នៅហ្នឹង មានគេសម្លាប់មនុស្សអីច្រើនទេ កាលហ្នឹង?

សារីនៈ ដល់ពេលអីចឹង ខ្ញុំអត់ដឹងទេ ធ្លាប់ឮគេនិយាយអីហ្នឹង ខ្ញុំអត់ដឹងទេ។ ខ្ញុំអត់ឃើញច្បាស់ ជាក់ស្តែងហ្នឹង។

ប្រុញៈ ធ្លាប់ឮគេសម្លាប់ហ្នឹងដោយសារអីដែលទៅកាលហ្នឹងម៉ឺន?

សារីនៈ ដោយសារតែយើងហ្នឹងធ្វើខុស។ ដូចថាធ្វើការហ្នឹង យើងមិនទៅធ្វើខុសអីចឹងទៅ យើង ខ្ជិលទៅហ្នឹងណាស់ តាមដានយើងទៅ សម្លាប់យើងទៅក៏មាន។

ប្រុញៈ ភាកច្រើនយើងឮអីចឹងទៅភ័យទេម៉ឺន?

សារីនៈ ភ័យដែលតើ។ យើងចេះតែខំធ្វើការទៅ កុំឲ្យគេតាមដានយើងហ្នឹង ដូចពួកខ្ញុំហ្នឹងនេះ គេដាក់ថានាយទុរណាស់ អ្នកមានណាស់។

ប្រុញៈ ខាងម៉ឺន?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ។ គេដាក់ខ្ញុំហ្នឹងនាយតទុន ថានិយាយទៅ វាវែញឆ្ងាយណាស់ គេដាក់យើង ហ្នឹងថា ពីសង្គមយើងវាមានជិះជាន់ស្អីៗ ហ្នឹងណាស់។

ប្រុញៈ ហើយដល់ពេលខាងអីចឹងទៅ គេត្រួតពិនិត្យដិតដល់ណាស់។

សារីនៈ គេតាមដានមើលទៅ ពិនិត្យមើលទៅ វាមិនមែន។ ចុះខ្ញុំអ្នកស្រែធ្វើស្តីក៏ខ្ញុំហ្នឹងចេះធ្វើ ដល់ពេលធ្វើអីចឹងទៅហ្នឹង គេតាមដានមើលទៅ។

ប្រុញៈ ហើយដល់ពេលឮអីចឹង ហើយ មានអ្នកដែលកូនៗកងរបស់យើងហ្នឹង បាត់ច្រើនទេ ដោយសារថាខ្លាចមាន អត់សូវធ្វើការអី? មានគេចាប់យកទៅ បើខាងមេកងយើង ដឹង?

សារីនៈ ដឹង។ ដឹងថាគេចាប់យកទៅ ដូចថា ឈឺហ្នឹង គេយកទៅ គេយកមកវិញទៅ តាមកង ទៅ ដល់ជាទៅ គេយកមកវិញទៅ ដល់ក្រោយមកហ្នឹង មិនបានយកមកវិញហ្នឹង គេយកទៅកន្លែងផ្សេងហ្នឹង អាហ្នឹង យើងមិនដឹងទេ។

ប្រុញៈ ចុះអាហ្នឹង ដល់ពេលកូនកងឈឺយើងប្រាប់ទៅមេកងវិញ ។

សារីនៈ ហ្នឹងហើយប្រាប់ទៅ ។

ប្រុញៈ ហើយកាត់ដោះស្រាយឲ្យយើងហ្នឹងភ្លាមៗ ទេ?

សារីនៈ ដោះស្រាយ ។

ប្រុញៈ ដោះស្រាយភ្លាមៗ ?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយដូចជាយើងហ្នឹងឈឺ កូនកងហ្នឹង ប្រធានកងតូចរាយការណ៍ប្រាប់ប្រធាន
កងធំ ។ ហើយប្រធានកងធំហើយ ខ្ញុំទៅមើល មើលហ្នឹងឈឺអីទៅហ្នឹង ពេទ្យគេមានមក
ពេទ្យគេចល័តហ្នឹងណាស់គេឲ្យមកហ្នឹង គេឲ្យថ្នាំលេបទៅ ជាទៅ ស្រែកឡើងទៅធ្វើការ
ទៀត ទៅធ្វើការវិញកើត ។ ហើយអ្នកឈឺធ្វើការអត់កើតទៅ គេបញ្ជូនទៅនេះទៅនោះ
ផ្សេងទៅ ខ្ញុំអត់ដឹងគេទេ នោះហើយ ។

ប្រុញៈ ថ្នាំអីគេទៅ?

សារីនៈ ថ្នាំហ្នឹងជួនកាល ថ្នាំល្អដែលឲ្យហ្នឹង ។

ប្រុញៈ ថ្នាំល្អ ហូបបានជាទៅ ។

សារីនៈ ហូបបានជាទៅ តែជួនកាលអាចន់ទន្សាយយើងហ្នឹង ។

ប្រុញៈ គេឲ្យថ្នាំហ្នឹង តាមរយៈជំងឺធ្ងន់បានគេឲ្យថ្នាំល្អ ឬ ម៉េចដែរ?

សារីនៈ ជំងឺធ្ងន់ដងហ្នឹង ស្គាល់គ្នាដងហ្នឹង បានគេឲ្យថ្នាំល្អ ។ ថាឲ្យថ្នាំល្អហ្នឹងទៅ បានគេយល់
គេឲ្យទៅ បើមានថ្នាំល្អគេឲ្យថ្នាំល្អទៅកាលហ្នឹង ។ កាលហ្នឹង មនុស្សយើងមិនសូវ
មានមានឈឺអីកាលហ្នឹង ។

ប៊ុនថនៈ ទាល់តែស្គាល់គ្នាដែលកាលហ្នឹង?

សារីនៈ ស្គាល់គ្នា ។ វាមានគ្នាមានពួកដែលកាលហ្នឹងនោះ វាមិនអត់ទេ អាជឿធ្វើការពីសម័យ
ណាក៏ដូចសម័យណាដែរ បើមិនមានបក្សពួកហ្នឹងអត់មានទៅកើតទេ ។ កាលខ្ញុំនោះ
តែហ៊ាននឹកមែនឹកមកហ្នឹង ក៏រត់មកជូនមកហ្នឹងនោះឯង ។ នៅចល័តមិនសូវដែល
បានយូរទេ តែចល័ត បាត់ហើយ ។ ទំនប់នេះម្យ៉ាង ហើយទំនប់នោះម្យ៉ាងដែរ ។
ចុះព្រះឆ្នាំ ៨ខែ ២០១៥ខ្ញុំនោះ ។ ទេថាអានោះច្បាស់ហើយ ព្រះឆ្នាំ ៨ខែ ២១ថ្ងៃនោះ
ច្បាស់ហើយ ។

ប្រុញៈ ពេលធ្វើហ្នឹងមានខាងប្រធានរឺអីហ្នឹងគេមកឈឺមើលទេ?

សារីនៈ មកតើមកមួយភ្លែតៗ ហ្នឹងទៅ យើងឈរពិភាក្សានិយាយគ្នាទៅ
ពិភាក្សាអង្គុយលេង ទៅ ។

ប្រុញៈ បានពិភាក្សាអង្គុយលេង ។

សារីនៈ និយាយគ្នាពីនេះពីនោះនិយាយគ្នាខ្លះទៅ ។

ប្រុញៈ សុទ្ធតែស្គាល់គ្នាដែលអ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ សុទ្ធតែស្គាល់គ្នាដែល ។

ប្រុញៈ ក្រោយពីអ្នកម៉ឺនធ្វើការនៅហ្នឹងចប់ហើយ អ្នកម៉ឺនទៅត្រពាំងថ្ម? ត្រូវទេអ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ ទៅត្រពាំងថ្ម ។ កាលទៅត្រពាំងថ្មហ្នឹង បែកកងបែកក្រុមហ្នឹងទៅ ខ្ញុំនៅកងតូចអីទេ
កាលហ្នឹង វារក្លែងរក្លាដែលទៅហើយកាលហ្នឹង មិនសូវបាននៅជាប់លាប់ទេកាលហ្នឹង ។

ប្រុញៈ ទៅត្រពាំងថ្មហ្នឹង ទាល់តែយើងធ្វើនៅកំបោសស្រែសហើយបាន ឲ្យយើងទៅ ឬយ៉ាងម៉េច
ដែលអ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយធ្វើកំបោសស្រែសហើយបានយើងឲ្យទៅ ឲ្យទៅចល័តនៅនោះទៀត ។

ប្រុញៈ ធ្វើនៅចល័តនេះចប់ប្រហែលខែប៉ុន្មានដែលអ្នកម៉ឺន? នៅកំបោសស្រែសហ្នឹង នៅឆ្នាំណា
ដែល?

សារីនៈ ដឹងឆ្នាំណាទេ ចាំមិនបានទេ ។

ប្រុញៈ ចុះដល់ពេលទៅត្រពាំងថ្មអ្នកម៉ឺន? មានចាំទេ?

សារីនៈ ត្រពាំងថ្មហ្នឹងក៏អត់ចាំ ។

ប្រុញៈ កាលទៅដំបូងហ្នឹងមានគេធ្វើការនៅហ្នឹងអត់ទេ?

សារីនៈ មាន! មានគេមកធ្វើមុនហើយ ។ យើងទៅក្រោយ យើងនៅតាមក្រោយទៅ មានអ្នក
ធ្វើមុនៗមកហ្នឹងច្រើនដែរ ។

ប្រុញៈ ទៅហ្នឹងខាងកូនកងរបស់យើងហ្នឹងទៅទាំងអស់ឬមួយយ៉ាងម៉េចដែរអ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ វាបែកខ្ញែកគ្នាដល់ពេលសម្រាក អីចឹងទៅ វាបែកខ្ញែកគ្នាមិនដឹងអាណា ទៅណា ទៅនៃ
ទៅ ហើយប៉ះជួនកាលអត់បានទៅវិញទៅ ។ នៅតាមភូមិអីហ្នឹង បែកគ្នាទៅ ។

ប្រុញៈ គេអត់ឲ្យទៅ ឬមួយគាត់សុំនៅភូមិនៅក្រុមផ្សេងម៉េច?

សារីនៈ អត់មានទេ អត់មានសុំទៅទេ ។ គេហៅដូចថាកងយើងហ្នឹង ហៅមក ហៅមកហ្នឹង
ថាទំនប់យើងនេះចប់ហើយ ឲ្យយើងត្រលប់មកវិញ ។ មកហ្នឹង វាមិនបានអស់គ្នាទេ ។
យើងដល់ពេលអីចឹង មានប៉ុណ្ណាទៅធ្វើការប៉ុណ្ណោះ ទៅខ្លះទៅ មិនដឹងខ្លះ គេបញ្ជូនមក

បណ្តើរៗ ខាងក្រោយហ្នឹងណាស់ កងនារីយុវជននៅណាហ្នឹង គេឲ្យបញ្ជូនមកវិញមក
នៅឯណាហ្នឹង គេឲ្យបញ្ជូនមកវិញទៅណាស់ ទៅវិញទៅ ។

ប្រុញ៖ អីចឹងកាលក្រុមរបស់អ្នកមីនទៅត្រពាំងថ្មហ្នឹងនៅសល់ប៉ុន្មាននាក់ដែរមីន?

សារីន៖ មិនដឹងនៅសល់ប៉ុន្មាននាក់ទេ បែកខ្ញែកគ្នាទៅហ្នឹងមិនដឹងនៅសល់ប៉ុន្មាននាក់ទេ ។

ប៊ុនថន៖ អ្នកមីននៅកងធំដដែល?

សារីន៖ អត់ទេ! ដល់ពេលចប់ទំនប់នេះទៅ ខ្ញុំអត់បានមានមានកងធំទេ នៅជាកងតូច ពីព្រោះ
វាអស់មនុស្សនោះ ពីព្រោះវាអស់គ្នា នៅតែ៣០ នាក់ ។ ក្តាប់៣០ នាក់វិញទៅ ។

ប្រុញ៖ អីចឹងអ្នកមីនក្លាយទៅជាប្រធានកងតូចវិញ?

សារីន៖ ប៉ាស! ប្រធានកងតូចវិញ ។

ប្រុញ៖ អីចឹងពីណាគេប្រធានកងធំវិញ?

សារីន៖ ទេពីណាប្រធានកងធំអីហ្នឹង អត់ដឹងទេដល់ពេលទៅហ្នឹង ពីព្រោះខ្ញុំទៅហ្នឹងអត់បានយូរដែរ
ហ្នឹងទៅហ្នឹងទៅរយៈពេល ប្រមាណទៅគេហៅទៅនេះទៅនោះវិញទៅ ។

ប្រុញ៖ ចុះគេអត់ដែលហៅយើងហ្នឹងទៅប្រជុំទេប្រធានកងធំហ្នឹង?

សារីន៖ ប្រជុំនៅតែហ្នឹងអត់មានដែលប្រជុំទៅណាទេ ប្រជុំនៅកន្លែងនោះឯង ដូចយើងហ្នឹងធ្វើ
ការនៅនេះអីចឹង គេហៅប្រជុំនៅនេះហ្នឹង ។

ប្រុញ៖ ពីណាគេ អ្នកមកប្រជុំហ្នឹងមីន?

សារីន៖ ក្នុងហ្នឹង ប្រធានកងធំ ប្រធានកងរឹរៈហ្នឹង ប្រជុំ២-៣ថ្ងៃហ្នឹង ថាសិនតែរាល់ថ្ងៃ ។

ប្រុញ៖ សិនរាល់ថ្ងៃ ហៅប្រធានកងតែម្តង?

សារីន៖ គ្រាន់តែហៅមកប្រជុំអីហ្នឹង ប្រជុំរៀងធ្វើការងារអីហ្នឹង ពីណាយីអីហ្នឹង កំរាមកំហែង
យើងថាអីចឹងឯងប្រយ័ត្នអង្គការគេមើលមិនឃើញគេយកយើងទៅសម្លាប់អីហ្នឹង
គេចេះតែថាអីចឹងឯង គេឲ្យយើងហ្នឹងធ្វើការទៅណាស់ ។ ខ្លាចចេះតែខំហើយ
បើមិនអីចឹងទេ ម៉េចហ្នឹងបានរស់ដល់ប៉ុណ្ណោះទេ ។

ប្រុញ៖ អ្នករស់សល់ពីនោះមកសុទ្ធតែ....

សារីន៖ អូ! វេទនាណាស់ ថាឆ្លងកាត់ភ្នែកភ្នែកហើយ ។

ប្រុញ៖ ហើយកាលមុនហ្នឹងភារ៉ាល់ហ្នឹង កាត់ទៅគ្រប់គ្រងនៅកន្លែងហ្នឹងវិញដដែលឬម៉េច?
នៅប្រធាន...?

សារីនៈ នៅប្រធានចល័តរហូត ទៅដល់ត្រពាំងថ្មហ្នឹងទៀតហើយ ក៏នៅតែប្រធានចល័ត រហូត ហ្នឹងដែរ ប្រធានចល័តតំបន់។ តារាវ័លហ្នឹង នៅតែកាត់រហូតហ្នឹងឯង។

ប្រុញៈ ចុះតារាម៉ែនពេលហ្នឹងកាត់នៅដដែល?

សារីនៈ តារាម៉ែនកាត់នៅដដែលនៅស្វាយ មិនដឹងកាត់នៅឯណាទេ តែពេលប្រជុំនៅស្វាយ។

ប្រុញៈ នៅស្វាយ។ តែកាត់ទស្សនាហ៍ចុះមក..?

សារីនៈ ទេអត់ដែលចុះមកទេ។

ប្រុញៈ តារាម៉ែន?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ អត់ដែលចុះមកទេ។

ប្រុញៈ ហើយនៅត្រពាំងថ្ម ហ្នឹងគេធ្វើការគ្នាច្រើនទេ?

សារីនៈ ច្រើន។

ប្រុញៈ ប្រហែលប៉ុន្មានទៅ?

សារីនៈ ប្រហែលរាប់ម៉ឺននាក់ទេដឹង។

ប្រុញៈ រាប់ម៉ឺននាក់!

សារីនៈ ធំជាងនេះណាស់ ទំនប់ធំជាងនេះ នៅត្រពាំងថ្ម។ នៅនេះភូមិទេ នៅត្រពាំងថ្ម បិទអាង។

ប្រុញៈ ដឹងថាកន្លែងហ្នឹងហេតុអ្វីបានជាគេទៅធ្វើនៅហ្នឹងទេអ្នកម៉ឺន? គេមានប្រាប់ថាហេតុអ្វីបាន គេទៅធ្វើនៅហ្នឹងទេ?

សារីនៈ ខ្ញុំមិនដឹងទេ គេថាឲ្យយើងហ្នឹងទៅធ្វើទំនប់ដឹកប្រឡាយទៅ ហើយក៏ទៅទៅ។ យើងអត់ មានបានសួរដេញដោលគេពីរឿងយ៉ាងម៉េចៗ គេឲ្យធ្វើ យើងធ្វើទៅ។

ប្រុញៈ ពេលប្រជុំអីហ្នឹង គេអត់មានប្រាប់ថា ទប់ហ្នឹងទប់ដើម្បីធ្វើអីទេ?

សារីនៈ ទប់ដើម្បីធ្វើស្រែអីហ្នឹង ទប់ទឹកធ្វើស្រែអីហ្នឹង បង្កបង្កើនផលឲ្យបានច្រើនទេ គ្រាន់បានទៅ ហ្នឹង បញ្ជូនទៅអស់អត់មានឲ្យនៅសល់ទេ។

ប្រុញៈ ពេលហ្នឹង អូ! ទំនប់ហ្នឹងប្រហែលជាទំហំប៉ុន្មានដែរអ្នកម៉ឺន? បណ្តាយអី?

សារីនៈ មិនដឹង! បើថាទំនប់នេះ ទទឹងបាតក្រោមរបស់វា ១៥ម៉ែត្រ ឡើងលើ៧ម៉ែត្រអីទេ ខ្ញុំភ្លេចហើយទេ អាទំនប់ហ្នឹង

ប្រុញៈ ទទឹងវាប៉ុន្មាន?

សារីនៈ ទទឹងបាតក្រោមហ្នឹង១៥ ម៉ែត្រ លើហ្នឹងប្រហែលជា ៧-៨ម៉ែត្រ
អាខ្នងលើរបស់វាហ្នឹង គឺចងែរណាស់ ពីព្រោះវាសំដឹកឲ្យដែលហ្នឹង ។

ប្រុញៈ ចុះនៅនោះអត់ដឹងប៉ុន្មានម៉ែត្រទេអ្នកមីន?

សារីនៈ ធំ ទំនប់ត្រពាំងថ្មធំជាងនៅនេះ ។

ប្រុញៈ ធំជាង?

សារីនៈ ដូចជាបាតក្រោមហ្នឹង២០ ម៉ែត្រអីហ្នឹង ខ្ញុំអត់ច្បាស់ទេ ។ អីចឹងណាស់ បើអីចឹងសួររក
បន្ថែមទៀតទៅ ខ្ញុំអត់ច្បាស់ទេ ។

ប្រុញៈ អ្នកមីនធ្វើនៅហ្នឹងយូរទៅ នៅត្រពាំងថ្មហ្នឹង?

សារីនៈ មិនយូរប៉ុន្មានទេ ខ្ញុំទៅប្រហែលជារយៈពេល១ខែ ឬ២ខែហ្នឹងត្រលប់មកវិញ ។
ទំនប់នេះបណ្តោយ១ពាក់កណ្តាលស្រែសទៅ ។

ប្រុញៈ ១ពាក់កណ្តាល!

សារីនៈ ពីភ្នំកំបោរមកស្រះវិញហ្នឹងបណ្តោយ១ពាក់កណ្តាលម៉ែត្រ ។

ប្រុញៈ ហើយពេលហ្នឹងគេហូបអីគ្រប់គ្រាន់ដែលទេមីន?

សារីនៈ ហូបគ្រប់គ្រាន់ហ្នឹងដូចគ្នា គ្រាន់តែខ្វះរឿងទឹក ។

ប្រុញៈ ខ្វះទឹក?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយខ្វះទឹកដឹក ។ ដឹកខែច្រវែងហ្នឹងអត់មានទឹកដឹកទេ គេឲ្យទៅរែកនឹងបំពង់ឫស្សី
ដើរតាមក្រឡកដើរកោ រវៃណាស់រឿងទឹកនៅសម័យហ្នឹង ។

ប្រុញៈ ទឹកហ្នឹងគេចែកយើងយ៉ាងម៉េចអ្នកមីន?

សារីនៈ ទឹកហ្នឹង គេចែកដឹកផ្ទះអីហ្នឹង មកចែកឲ្យយើងដឹក ។

ប្រុញៈ ក្នុង១នាក់បានប៉ុន្មានទៅ?

សារីនៈ ទៅដឹកមួយភ្លែតហ្នឹង៧៧ រឿងទឹកនេះគឺកំណាស់ ។

ប្រុញៈ អត់មានតែម្តង?

សារីនៈ ២-៣ថ្ងៃទើបគេឲ្យយើងហ្នឹង មុជម្តង ។

ប៊ុនថនៈ ដល់ពេលអីចឹង មានបណ្តាលឲ្យយើងអីទេ អ្នកមីន?

សារីនៈ ឈឺណាស់ ទៅហ្នឹងឈឺច្រើនណាស់ អត់សូវមានអ្នកណានេះទេ ។

ប្រុញៈ ឈឺច្រើនដោយសារម៉េច?

សារីនៈ ដោយសារអត់មានទឹក អត់មានទឹកដឹក អត់មានទឹកមុជហ្នឹងណាស់។ ទៅហ្នឹងឈឺច្រើន
ណាស់ មិនសូវបាននៅ ដូចខ្ញុំថា ខ្ញុំរត់ ខ្ញុំមិននៅទេ ខ្ញុំរត់។

ប្រុញៈ អ្នកមិនប្រធានកងហើយ ដល់ពេលរត់ គេអត់មានតាមរកទេ?

សារីនៈ តាមតើ តាម តែរត់ដុតហើយ ដុតហើយ។ តែបើចាប់បានវិញហ្នឹង គឺគេរំលែក
ហើយហ្នឹង។

ប្រុញៈ ដល់ធ្វើប្រធានកងហើយ ធ្វើការដូចគេ ហើយហូបដូចគ្នាទៀតនោះ?

សារីនៈ ធ្វើដូចតែគ្នា ហើយហូបដូចតែគ្នាហ្នឹង ប្រធានកងហ្នឹង។

ប្រុញៈ ដល់អីចឹង រត់បណ្តោយ?

សារីនៈ មិនមែនប្រធានកងមិនធ្វើការណា ប្រធានកងហ្នឹងធ្វើការ ដឹកដី រែកដី ដៃហ្នឹងឡើងក្រិន
នេះ មិនទាន់បាត់ក្រិនណាសម័យនោះ។

ប្រុញៈ ហើយកាលនោះ គេឲ្យដឹកប៉ុន្មានម៉ែត្រដែរ?

សារីនៈ ២ម៉ែត្រដែរ។

ប្រុញៈ ទូទៅតែម្តង ២ម៉ែត្រហ្នឹង?

សារីនៈ ទូទៅតែម្តង ១កងហ្នឹង ២ម៉ែត្រម្នាក់ ម្នាក់២ម៉ែត្រ។ ប្រធានកងក៏២ម៉ែត្រ។

ប្រុញៈ គេចាប់ផ្តើមធ្វើការពីម៉ោងប៉ុន្មានដល់ម៉ោងប៉ុន្មាន?

សារីនៈ មិនដឹងគិតពីម៉ោងប៉ុន្មានទេ។ ពីព្រលឹមដល់ព្រលប់ រួចស្មើណាឈប់ស្មើហ្នឹង បើនិយាយ
ពីរឿងនេះ។

ប្រុញៈ លើកដឹងតែឲ្យហើយ២ម៉ែត្រហ្នឹងតែម្តង?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយដឹងថាហើយ២ម៉ែត្រហ្នឹង បើមិនហើយ គ្រាន់តែបើហើយហ្នឹង សំរាកទៅ
គឺក្រោកពីយប់ហើយ ទៅបង្ហើយទៀត ពីព្រោះធ្វើការគ្មានម៉ោងកំណត់ឈប់ទេ។

ប្រុញៈ គេអត់មានដាក់ពិន័យរឿងធ្វើអត់ហើយណាអ្នកមិននេះ?

សារីនៈ មិនដាក់ទេ តែបើយើងហ្នឹងធ្វើមិនហើយ ស្តែកឡើងយើងធ្វើបន្តទៀត គ្រាន់តែមិនចង់
ឲ្យយើងហ្នឹងលួចបន្តបន្តយក្តាយើងទៅ។

ប្រុញៈ អីចឹងនៅហ្នឹង រវេននាតែរឿងអត់ទឹក មិនណាស់?

សារីនៈ បើនៅហ្នឹង រវេននារឿងអត់ទឹក បើនៅនេះអត់អីទេ។

ប្រុញៈ ត្រពាំងថ្ម!

សារីនៈ ហ្នឹងហើយត្រពាំងថ្មរវេននារឿងអត់ទឹក។

ប្រុញៈ គេបញ្ជូនមកពីណាវិញអ្នកម៉ែង?

សារីនៈ ដឹកទៅពីភូមិ ។

ប្រុញៈ ពីភូមិ?

សារីនៈ ដឹកពីក្នុងស្រុក ពីគ្រពាំងថ្មនេះឯង នេះទៅ ។

ប្រុញៈ ដឹកពីក្នុងស្រុកហ្នឹងទៅ?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ដឹកពីស្រុកហ្នឹងទៅ ។

ប្រុញៈ ហើយគេយកអីដឹកទៅអ្នកម៉ែង?

សារីនៈ ដឹករទេះគោ ។

ប្រុញៈ រទេះគោ ។ ប៉ុន្មានរទេះគោទៅ?

សារីនៈ មិនដឹងប៉ុន្មានទេ ស្រាប់តែឃើញទឹកអីហ្នឹងគេដឹកអីទៅ ។

ប្រុញៈ ហើយឆ្ងាយទេចាប់ពីភូមិហ្នឹងមក?

សារីនៈ ឆ្ងាយដែលហ្នឹង ប្រហែលជា២-៣-៤គីឡូម៉ែត្រ ។

ប្រុញៈ ដឹកទឹក២-៣គីឡូហ្នឹង ដឹករទេះគោ?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។

ប្រុញៈ ដល់ពេលអីចឹងរឿងទឹកមួយហ្នឹងយ៉ាប់តែម្តង ឆ្ងាយពេកអីចឹងអត់មានទឹកហូប ។

សារីនៈ អត់មានទឹកហូបទេ ។

ប្រុញៈ ចុះដល់ពេលអ្នកជំងឺឈឺអីចឹងទៅ ដឹកទៅណាវិញទៅម៉ែង?

សារីនៈ មិនដឹងដឹកទៅណាទេ មិនដឹងទេ អា រឿងអ្នកជំងឺហ្នឹង មិនដឹងដឹកទៅណាទេ ។

ប្រុញៈ ឈឺស្លាប់ច្រើនទេនៅកន្លែងហ្នឹងអ្នកម៉ែង?

សារីនៈ ដល់ពេលហ្នឹង អា រឿងនាបហ្នឹង អត់ដែលដឹង ។

ប្រុញៈ គេអត់ឲ្យយើងឃើញ?

សារីនៈ គេអត់ឲ្យយើងឃើញ ពេលឈឺហ្នឹង គេដឹកចេញទៅ ។

ប្រុញៈ ប៉ុន្តែដឹងថាឈឺច្រើនទេ អ្នកម៉ែង?

សារីនៈ ច្រើនឈឺ ។

ប្រុញៈ ឈឺច្រើនជាងកំបោរស្រេសសឡើត?

សារីនៈ ឈឺច្រើនជាងកំបោរស្រេស ហ្នឹងហើយ ។ (អត់បានដួសទឹកដាក់បង្កន់ទេដឹង)

ប្រុញៈ ពេលដែលនៅកំបោរស្រេសហ្នឹងមានអ្នកធំៗ អីគេចុះមកមើលហ្នឹងញឹកអីទេអ្នកម៉ែង?

សារីនៈ មិនសូវដឹងទេ ។

ប្រុញៈ ចុះការវាល់? ការវាល់គាត់ចុះមក?

សារីនៈ ការវាល់យូរហ្នឹងមកម្តង ដូចទំនប់នេះ គាត់មកម្តង ឃើញមុខរបស់គាត់ហ្នឹងម្តង ។ ១ដង-
២ដង ដូចវាយូរណាស់ហើយមិនបានដូចជាចាប់អារម្មណ៍ ។ ដូចថាបំភ្លេចៗ
ដូចថាមិនភ្លេច ដូចថាទៅតែឃើញ ទៅជិតៗនេះឯង ។

ប្រុញៈ ដូចថាវាមិនបានចាំជាក់លាក់តែម្តង ។

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ មិនបានចាំជាក់លាក់ ច្បាស់ ។

ប្រុញៈ ប៉ុន្តែពេលធ្វើនៅទំនប់ហ្នឹង គេផ្សេងៗគេធ្វើនៅទំនប់ហ្នឹងយូរទេ អ្នកម៉ីន? ធ្វើនៅ..?

សារីនៈ ធ្វើមួយរួចៗ ។

ប្រុញៈ ធ្វើរួចហ្នឹងប្រហែលជាប៉ុន្មានខែប៉ុន្មានឆ្នាំទៅនៅហ្នឹង?

សារីនៈ ទេ ដល់ពេលគ្នាច្រើនអីចឹង ដូចមិនសូវយូរទៅ មិនដល់ឆ្នាំទេ ដូចជា៤-៥-៦ខែ
ក៏អាចរួច ពីព្រោះលើកលៀនណាស់ មិនមែនលើកយូរទៅណាស់ ទំនប់នេះ
ប្រហែលជា លើក៣-៤ខែនេះឯង ។

ប្រុញៈ ទំនប់កំបោរស្រសហ្នឹង?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ពីព្រោះមិនមែនគ្នាភិបទណាស់ រាប់ពាន់នាក់ណាស់ រាប់ម៉ឺនដងណាស់
យើងមិនដឹង យើងថារាប់ពាន់ទៅចុះ រាប់ពាន់នាក់ទៅចុះ ។ តែអាណោះ
ខ្ញុំទៅមិនសូវបាន យូរទេ មិនបានចប់ទេ ។

ប្រុញៈ គ្រពាំងថ្ម?

សារីនៈ មិនបានចប់ការងារទេ ខ្ញុំរត់មកវិញ ។

ប្រុញៈ ទៅហ្នឹង វិន័យរបស់គេហ្នឹងគឺទេអ្នកម៉ីន?

សារីនៈ ទេ អាជ្រាងគឺហ្នឹងវាគឺហើយ គេមិនឲ្យទៅណាទៅនីទេ ។ រត់ហ្នឹង ក៏ល្អចរត់ហើយ
គេក៏ល្អច យើងក៏ល្អចទៅ ។

ប្រុញៈ ចុះដល់ពេលសំរាក សំរាកនៅកន្លែងណាដែរ?

សារីនៈ សំរាកនៅកន្លែងធ្វើការហ្នឹង ។ កន្លែងធ្វើការនៅណា នៅគ្រង់ហ្នឹងហើយ ។
គេធ្វើជារោងជាអីឲ្យយើងហ្នឹងទៅ ប្រក់ស្បូវ ពីដើមហ្នឹងមានតែស្បូវហ្នឹង
អត់មានសង្ក័ស័អីទេ ។ ពេលគេធ្វើរួចហ្នឹង ដូចរោង៣អីចឹង ។

ប្រុញៈ ចុះដល់ពេលភ្ញៀវអី?

សារីនៈ ពេលភ្ញៀវអីហ្នឹង ជិតដែរ ។ គ្រាន់តែដេលផ្ទាល់ហ្នឹងដី ក្រាលកន្ទេលហើយដេកផ្ទាល់នៅ ហ្នឹងដីហ្នឹង ។

ប្រុញៈ ហើយនៅហ្នឹងមានគេរៀបចំការអីទេ ដូចនៅនេះអីដែរទេ?

សារីនៈ មានតើ ។ កាលដែលទំនប់នេះចប់ គេរៀបការដែលតើ រៀបការប៉ុន្មានកូទេ ៧០ កូ ។

ប្រុញៈ ៧០ កូ!

សារីនៈ ៧០ ឬ ៣០ កូទេ ខ្ញុំភ្លេចទៅ បើមិន៣០ ទេក៏៧០ ដែរ ។

ប្រុញៈ អាហ្នឹងពេលធ្វើចប់ទំនប់ហ្នឹងភ្លាម?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយពេលចប់ទំនប់ហ្នឹងភ្លាម គេស្នើរគ្នាសុំរៀបការទៅ ចាប់ដៃគ្នាទៅ ។ ទេ ដឹង អានេះ ៧០ កូ កាលអាជិតចប់ហ្នឹង វាភ្លេចដែលទៅ ។

ប្រុញៈ ធ្លាប់មានដល់៧០ កូដែលនៅហ្នឹងអ្នកមីន?

សារីនៈ មាន ក៏មិនដឹងថាយើងហ្នឹងជិតចប់ហ្នឹង ។ អាឆ្នាំយើងជិតចប់ហ្នឹង មិនដឹងថាចាប់ដែរបស់ យើងជិត៧០ កូនៅសាលារៀននេះ ៧០ កូ ៧២ កូ អីទេកាលហ្នឹង ។

ប្រុញៈ គេដែលបង្ខំយើងទេអ្នកមីន? គេដែលបង្ខំឲ្យការទេ?

សារីនៈ មានបង្ខំដែរ ។

ប្រុញៈ មានដែរ?

សារីនៈ មាន ។

ប្រុញៈ មានហ្នឹងដល់ប៉ុន្មានកូដែរ?

សារីនៈ មាន ២០ - ៣០ កូ ដូចជាពួកយោធាចង់បាននារីចល័តហ្នឹងទៅ ។ យើងថាយើងអត់យក គេបង្ខំឲ្យចាប់ដៃគ្នាអីទៅ ។

ប្រុញៈ ចុះបើសិនជាយើងអត់ការម៉េចដែរទៅអ្នកមីន?

សារីនៈ បើអត់ការ គេរំលែយើងចោលទេដឹង ម៉េចដែរអត់ដឹងរឿងហ្នឹងដែរហ្នឹង ។ កាលខ្ញុំហ្នឹងគេសួរ គេស្នើរដែរ តែខ្ញុំថាខ្ញុំអត់យក ។ ខ្ញុំហ្នឹងចល័តគ្នាឯង ។

ប្រុញៈ គេអត់ថាអីទេមីន?

សារីនៈ គេអត់ថាអីដែរ ។ ដល់គេសួរទៅ គេស្នើរហ្នឹង ខ្ញុំថាអត់ទាន់យកទេ ទាល់តែ៣ឆ្នាំទៀត ។ កាលនោះឈ្មោះតាអី ឈ្មោះតាស៊ីម ។

ប្រុញៈ តាស៊ីមអ្នកបង្ខំអ្នកមីន?

សារីនៈ កាត់អ្នកសួរ អ្នកចាស់អ្នកទុំនៅនោះ ដូចជាបន្ទាប់ពីការរំលំហ្នឹងមក កាត់ហ្នឹងហើយ ។
គេសួរទៅដូចជាប្រធានកងយុវជនគេស្នើទៅ ខ្ញុំថាខ្ញុំអត់យកទេ ខ្ញុំថាអីចឹង ។
បានគេសួរ ថា កាលណាបានយក ខ្ញុំថាទាល់តែពាឃ្នាំទៀត ។ ពាឃ្នាំទៀត
គេថាពាឃ្នាំទៀតហ្នឹង ក៏គេ នៅចាំដែរ ។

ប៊ុនថនៈ កាត់នៅភូមិជាមួយហ្នឹងដែរមីន?

សារីនៈ អត់ទេ! អ្នកនៅឆ្ងាយប៉ុន្តែស្គាល់គ្នា ។

ប៊ុនថនៈ អត់ស្អាត?

សារីនៈ (សើច)

ប្រញៈ ដល់ពេលហ្នឹងកាត់ដើរសួរទូទៅគ្នាតែម្តងមីន?

សារីនៈ កាត់ដើរសួរដូចជា អូនឯងស្រឡាញ់ពីណាទៅ ហើយគេយក ចាប់ដៃគ្នាទៅ
បើថាយល់ព្រមទាំងសងខាង ថាខាងស្រីក៏យល់ព្រម ហើយអូនឯងហ្នឹងក៏យល់ព្រម ។
កាលនោះ ដូចអត់សួរបាននិយាយគ្នាប៉ុន្មានទេ យើងពិភាក្សាគ្នាយើងទៅដូចជា
យើងស្រឡាញ់ទៅ បានបានទៅ ។ បើថាទៅឲ្យស្មើ បង្ខំហ្នឹង គេបង្ខំខ្លះដែរតែយើងហ្នឹង
អត់យក ។ បានគេនោះ កាត់សួរខ្ញុំខ្លះដែលថា កាលណាមិត្តឯងយក ខ្ញុំមានពាក្យម្យ៉ាង
ខ្ញុំថាខ្ញុំមិនទាន់ ធ្វើការជូនអង្គការក្របជ្រុងជ្រោយ ខ្ញុំអត់ទាន់យល់ ។

ប្រញៈ ដល់ពេលឆ្លើយអីចឹងបានរួចខ្លួន ។

សារីនៈ ឆ្លើយអីចឹងបានរួចខ្លួន បើមិនឆ្លើយអីចឹងទេ គេបង្ខំយើងដឹងយ៉ាងម៉េចទេ ។

ប្រញៈ ហើយអីចឹងពេលដែលគេបង្ខំហ្នឹងពេលណាដែលអ្នកមីន? ពេល...?

សារីនៈ ពេលដែលគេសួរយើងហ្នឹង យើងថាអត់យកហ្នឹង គេបង្ខំសួរយើងហ្នឹងហ
គេសំឡតយើងម៉េច អាហ្នឹងរឿងគេ ខ្ញុំមិនសូវដឹងទេ គ្រាន់តែពួកគេថា...

ប្រញៈ ដឹងថាហេតុអ្វីបានគេបង្ខំទេអ្នកមីន?

សារីនៈ បង្ខំឲ្យយើងហ្នឹងយកទៅពីព្រោះគេហ្នឹងទាហាន គេធ្វើការទៅវាល្អទៅ ម៉េចទេ
ខ្ញុំមិនសូវដឹង រឿងគេទេ ។ អាហ្នឹង ខ្ញុំដឹងតែរឿងខ្លះយើង ដល់ទៅរឿងគេហ្នឹង
ខ្ញុំមិនសូវដឹងទេ ។

ប្រញៈ ចុះកាលនៅក្រពាំងថ្មហ្នឹង គេមានបង្ខំទេអ្នកមីន?

សារីនៈ កាលនៅក្រពាំងថ្ម ដូចខ្ញុំថាអីចឹង ពេលយើងស្រឡាញ់គ្នាហ្នឹង គេស្នើរគ្នាទៅ បើថាមិន
យកទៅ ក៏ហីទៅ រួចគ្នាទៅ ។ ជួនកាលគេប្រកាន់ថាពួករំដោះចាស់ ១៧មេសា

គេយក១៧មេសាអីចេះទៅណាស់ ដូចគេអ្នករំដោះចាស់ហ្នឹង គេយកអ្នករំដោះចាស់ទៅ
ណាស់ គេនិយាយថាអីចេះណាស់។ ដល់ពេលគេថាអីចុះទៅ ដូចអាខ្លះគេស្ទើរគ្នាទៅ
អាខ្លះបានទេ ខ្លះមិនបានទៅ ខ្លះក៏យកទៅ ខ្លះក៏អត់យកទៅ។ តាមដែលយើងស្រឡាញ់
និងមិនស្រឡាញ់ទេ។ កាលហ្នឹងខ្ញុំនៅកុមារទេ ១៧-១៨អីទេ មិនទាន់អាយុច្រើន។

ប្រុញ៖ ពេញស្អាត!

សារីន៖ (សើច) គេសួរខ្ញុំថាអត់យក ហើយដល់ក្រោយមកហ្នឹង ពេលដិតចប់ហ្នឹង គេមកសួរខ្ញុំ
ខ្ញុំថាខ្ញុំអត់យកទេ។ កាលនោះមកនៅភូមិយើងហើយ ចេញពីចល័តមកនៅភូមិហើយ
ខ្ញុំថាខ្ញុំអត់ទាន់យកទេ។ ថាមិត្តឯងនៅដល់ណាទៀត ដល់ពេលនោះពួកនិរតីមកហើយ
ណាស់ ពួកចុងក្រោយ ហ្នឹងហើយ។ មើលតែការបានប៉ុន្មានហ្នឹង យើងភ្នំបិណ្ឌ
គេការថ្ងៃភ្នំបិណ្ឌ ថ្ងៃដាច់ភ្នំបិណ្ឌហើយ គេចាប់ដៃ៧០គូ ឬក៏៣០គូ ខ្ញុំភ្លេចដែលហើយ
វា២កន្លែង វា២ដង គេចាប់ដៃគ្នា។ ចាប់នៅសាលារៀននេះម្តង

ប្រុញ៖ នៅកំបោសស្រះ?

សារីន៖ នៅកំបោសស្រះនោះ ២ដង។ ដល់ពេលគេសួរទៅ ខ្ញុំថាអត់យកទេ គេថាមិត្តឯងហ្នឹង
នៅដល់ណាទៀត។ មិត្តឯងហ្នឹងយកទៅ មិត្តឯងហ្នឹងចាស់ហើយ ស្ទើរណាទេ ខ្ញុំថា
ខ្ញុំអត់ទាន់ចង់បាន ខ្ញុំធ្វើការងារ
អត់ទាន់បំពេញកិច្ចការជូនអង្គការបានចប់ចុងចប់ដើមទើប ខ្ញុំទើបខ្ញុំមិនទាន់យក។
ថាអីចឹងទៅ បានខ្ញុំហ្នឹងដុតខ្លួន បើមិនអីចឹងទេ បង្ខំតែមែនទែន ដែលហ្នឹង
បង្ខំឲ្យយកដែរហ្នឹង។

ប្រុញ៖ ខ្ញុំសរសើរអ្នកម៉ឺងចេះរកនឹកឃើញ ...

សារីន៖ ចុះគេបង្កាប់យើងថាអីចឹង។

ប្រុញ៖ ចេះនឹកឃើញពាក្យហ្នឹងខំអីហ្នឹង បើមិនស្រួលអីហ្នឹង គេសម្លាប់យើងចោលបាត់។

សារីន៖ ហ្នឹងហើយ។

ប្រុញ៖ ចេះរកនឹកឃើញ បំរើអង្គការ ទុកបំរើអង្គការអីហ្នឹង

សារីន៖ ពីព្រោះគេបង្កាប់ឲ្យយើងហ្នឹងថាអីចេះឯង យើងអត់ទាន់យកហ្នឹង យើងថាអីចេះតាម
គេអីចឹង។

ប្រុញ៖ អូ! គេប្រាប់ឲ្យថាអីចឹង។

សារីនៈ ថាស! បើយើងហ្នឹង អត់ទាន់យកហ្នឹង យើងឆ្លើយទៅ ថាខ្ញុំមិនទាន់
ពីព្រោះខ្ញុំមិនទាន់ធ្វើ ការជូនអង្គការបានចប់ចុងចប់ដើម
ធ្វើការងារជូនអង្គការចប់ចុងចប់ដើមទើបខ្ញុំយក ។ បានរួចខ្លួនទៅ
បើមិនអីចឹងបានគេអត់បង្ខំ យើងបានទេ រួចខ្លួនមួយពេលនោះទៅ ។

ប្រុញៈ ចុះបើអ្នកអត់នឹកឃើញអីចឹង មិនគេយកទៅសម្លាប់ហើយ?

សារីនៈ អត់នឹកឃើញអីចឹងគេយកទៅទៅ យកទាំងមិនពេញចិត្តទៅ ក៏មាន យកតែគេទៅ
ខ្ញុំមិនដឹងដែរ ។

ប្រុញៈ ចុះដល់ពេលមកនេះ គេអត់ដែលបង្ខំទៀតទេមីន?

សារីនៈ អត់ទេ ដល់ពេលនោះទៅចប់ទៅ
សម័យនោះបង្ខំហ្នឹងបង្ខំអាពេលជិតចប់ហើយនោះឯង ។

ប្រុញៈ បង្ខំហ្នឹងបង្ខំជិតចប់នៅគ្រូពាំងថ្មឬនៅ?

សារីនៈ ទេ! បង្ខំពេលរៀនណាមជិតចូលមកហើយហ្នឹង គេបង្ខំ ..

ប្រុញៈ គេបង្ខំមួយសារទៀត?

សារីនៈ បង្ខំមួយសារទៀត គេសួរទៀត គេបង្ខំមួយសារទៀត ។

ប្រុញៈ ពេលហ្នឹងអ្នកមិននៅឯណាវិញ? នៅ?

សារីនៈ នៅជុំវិញប្រើង ។

ប្រុញៈ នៅជុំវិញប្រើង?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយនៅជុំវិញប្រើង គេជម្លៀសទៅនៅជុំវិញប្រើង អត់មាននៅនេះទេ ។

ប្រុញៈ ពេលមកជុំវិញប្រើង ចេញពីគ្រូពាំងថ្មហ្នឹងមកអ្នកមិន?

សារីនៈ ចាំមើលណាស់ ពេលដែលនេះ យើងចេញពីភូមិនេះទៅ ទៅនៅភ្នំកូនដំរី ហើយដល់
ចេញពីភ្នំកូនដំរី គេឲ្យនៅស្រែស ដល់បានគ្រូលប់ពីស្រែស ក្រោយមកហ្នឹង
គេឲ្យមកនៅភូមិជុំវិញប្រើង

ប្រុញៈ អត់ទាន់ទៅនៅគ្រូពាំងថ្មទេ?

សារីនៈ អា នោះទៅហើយ តែឪពុកម្តាយនៅភូមិហ្នឹងឯង ។

ប្រុញៈ អ្នកមិននិយាយប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកមិនទៅកំបោសស្រែស អ្នកមិនហើយថាទៅធ្វើនៅ

សារីនៈ នៅគ្រូពាំងថ្ម ។

ប្រុញៈ ប៉ុន្តែទីស្នាក់ការដែលអ្នកមិននៅ?

សារីនៈ នៅភូមិជ្វាយព្រីន ។ មុនដំបូងដូចខ្ញុំអ្នកប្រាប់ណាស់ មុនដំបូងគេជម្លៀសចេញទៅហ្នឹង គេឲ្យទៅនៅភ្នំកូនដំរី...

ប្រុញៈ កូនដំរី!

សារីនៈ ដុតពីកូនដំរីទៅ គេឲ្យទៅនៅស្រែស ដល់ពេលគេជម្លៀសពីស្រែសទៅ គេឲ្យទៅនៅ ជ្វាយព្រីន ដល់ឲ្យជ្វាយព្រីនគេឲ្យយើងហ្នឹងចេញចល័តហើយ...

ប្រុញៈ ហើយដល់ធ្វើការ ធ្វើការនៅត្រពាំងថ្មអីហ្នឹង?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ! អាហ្នឹងយើងរួចពីកំបោ ត្រពាំងស្រែសរួចបានទៅត្រពាំងថ្មហ្នឹងក្រោយ ។

ប្រុញៈ អូ! យល់ហើយ ។ ហើយដល់ពេលដែលអ្នកមិនធ្វើនៅត្រពាំងថ្មហ្នឹងបានតែ ប៉ុន្មានខែ ទេ?

សារីនៈ នៅនោះអត់បានយូរទេ ខ្ញុំអត់បានធ្វើទំនប់នោះរួចទេ ។

ប្រុញៈ ហើយទៅអ្នកមិនហ្នឹងមកភូមិវិញម៉េចដែរអ្នកមិន?

សារីនៈ ខ្ញុំរត់មកភូមិ ។

ប្រុញៈ មកភូមិវិញហ្នឹងគេអត់តាមចាប់យើងទេអ្នកមិន?

សារីនៈ តាមដែរ តែប្រធានភូមិអីជួយលាក់ជួយអីហ្នឹងបាននៅ បាននៅ ។

ប្រុញៈ បាននៅរហូតទៅ?

សារីនៈ បាននៅរហូត ដល់នៅរហូតមិនបាន គេឲ្យយើងហ្នឹងចល័តទៅទៀតគេឲ្យយើងហ្នឹង ទៅធ្វើស្រែច្រាំងនៅកៀនស្បូវ ចុះទៅក្រោមនោះ ។ មិនបាននៅទេ កាលហ្នឹងចល័ត រហូត កាលហ្នឹងដុះនៅមិនបានយូរ ចល័តក៏មិនបានយូរ ម្ល៉េះហើយលួចមកដុះហ្នឹង ណាស់ ។ នឹកមែនីកឌីហ្នឹង លួចមកដុះ លួចមកដុះ ។

ប្រុញៈ ពេលមកដុះហ្នឹងគេធ្វើអីនៅដុះដែរអ្នកមិន?

សារីនៈ ពេលនៅដុះហ្នឹងមានធ្វើអី ពេលហ្នឹងយើងទៅធ្វើការទៅ ធ្វើចំការ ដកសំណាបស្នូងអីទៅ បើខែច្រូតទៅ យើងហ្នឹងច្រូតទៅ ស្នូងដក ខែធ្វើចំការ ក៏ធ្វើចំការទៅ ។ ប្រធានភូមិអីហ្នឹង ជួយលាក់ជួយពួកខ្លះទៅណាស់ នេះណាស់ ។

ប្រុញៈ ធ្វើស្រែចំការ?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយ ។

ប្រុញៈ ហើយគេបន្តិញអ្នកមិនហ្នឹងរៀបការមួយសារទៀត?

សារីនៈ លើកក្រោយទៀត អាជិតចប់នោះឯង ។

ប្រុញ៖ ប៉ុន្តែនៅក្នុងអំឡុងប្តឹងអ្នកមិនរស់នៅជាមួយ...?

សារីន៖ រស់នៅជាមួយនឹងឪពុកម្តាយ ។ នៅជាមួយនឹងឪពុកម្តាយមែនតែគេមិនឲ្យនៅជាមួយនឹង
ឪពុកម្តាយទេ គេឲ្យនៅផ្សេងទៅទៀត មានយុវជននៅតាមកងទៅទៀត ។ ម្តាយឪពុក
នៅភូមិដដែលនៅឡើយព្រឹងទៅ ហើយពួកខ្ញុំប្តឹងនៅតាមប៉ុន្តែនោះ ។ នៅចេញពីភូមិប្តឹង
ទៅនៅភូមិតាមប៉ុន គ្រងនេសនេះ ។ គេចល័តយុវជននោះ ថាគេបង្ខំឲ្យការប្តឹង ខ្ញុំថា
ខ្ញុំអត់យកទេ ។

ប្រុញ៖ កាលប្តឹងគេបង្ខំប៉ុន្មានកូនទៅអ្នកមិន?

សារីន៖ ខ្ញុំដូចជាមិនច្បាស់ ។

ប្រុញ៖ ហើយបានការទេ កាលប្តឹងអ្នកមិន? គេផ្សេងៗណាស់? ការប៉ុន្មានកូ?

សារីន៖ ការ! ដូចជាខ្ញុំមិនចាំ មិនដឹងថាការ៣០កូ សាលាយុវ៧២កូទេណាស់ វាក្មេង ។ វា២ដង
វាការ២ដងណាស់ ។ មិនដឹងថាអានេះ៧០កូ មិនថាអានេះ៧០ អានេះ៣០ វា២
ដងណាស់ ។ ឆ្នាំនោះវាការនៅនេស នៅកំបូល នៅកណ្តាលវានេះឯង ។ ការទៅគេការ
ចាប់ដៃគ្នាទៅ ខ្ញុំមិនបានឃើញទៅទេ មិនដឹងទេ គេការចាប់ដៃរបៀបម៉េចទេ មិនដែល
បានឃើញទេ ។ គេថាគេការ មិនដែលឲ្យយើងប្តឹងឃើញ ។

ប្រុញ៖ ដល់ពេលមកភូមិប្តឹង ហូបគ្រប់គ្រាន់ទេមិន?

សារីន៖ អត់គ្រប់គ្រាន់ទេ នៅក្នុងភូមិនោះ ។

ប្រុញ៖ ម៉េចចឹងអ្នកមិន?

សារីន៖ នៅតាមភូមិប្តឹងអត់ហូបគ្រប់គ្រាន់ទេ ។ ក្រោយប្តឹង៣កំប៉ុង ១ឆ្នាំខ្លះ ។

ប្រុញ៖ ៣កំប៉ុង ។

សារីន៖ ៣កំប៉ុង១ឆ្នាំ ។

ប្រុញ៖ បបរអីចឹង?

សារីន៖ បបរ! ទឹករាវខ្លះ ។

ប្រុញ៖ យើងគ្នាប៉ុន្មាននាក់ទៅម៉ាខ្លះប្តឹង?

សារីន៖ ទេ! មិនដឹងថាប៉ុន្មាននាក់ទេ ម្នាក់បានម៉ាកូនវែកប៉ុណ្ណោះណាស់ ទឹកទទេណាស់ ។
មានអង្គមួយគ្រាប់ មិនស្ទើរប្តឹងទឹកលេងបានដង ទាបបបរដែលគេលក់ក្រវ៉ាត់
ចោលសព្វថ្ងៃនេះដង ។ វេទនាណាស់បើនិយាយពីរឿងកាលប្តឹង វេទនា ។

កាលនៅចល័តទៅ វាមិនសូវអត់ណាស់ សុទ្ធតែបានស៊ីឆ្កែត ហើយដល់ពេលនៅចល័ត
ទៅវាអត់បានស៊ីឆ្កែត ដល់ពេលចល័ត ហើយដល់ពេលទៅដល់ភូមិហ្នឹងវាទនាណាស់ ។

ប្រុញ៖ ដល់អីចឹងចង់នៅចល័តប្អូនយូរចង់នៅភូមិ?

សារីន៖ ទេ ចង់នៅចល័តផង ចង់ថា បើថាអត់ឃ្នាតអត់មានស៊ីចង់នៅតែជាមួយនឹងឪពុកម្តាយ
ហ្នឹង បើមានមិនមាននៅជាមួយនឹងឪពុកម្តាយហ្នឹងស៊ីដំឡូង ស៊ីដើមចេកអីហ្នឹង
ចេះតែស៊ីទៅ ចេះតែរស់បានស៊ីទៅ ។ ដំឡូងមី ដំឡូងជ្វាយើងហ្នឹង ចេះតែដាំបានស៊ីទៅ
នៅជាមួយនឹងកាត់ទៅ ។

ប្រុញ៖ ជំនាន់ហ្នឹងមានវត្តអីដែរឬមួយក៏ម៉េចដែរអ្នកមីន?

សារីន៖ អត់មានទេ ។

ប្រុញ៖ គេអត់ឲ្យមានវត្តទេ?

សារីន៖ អត់មានវត្តទេ ។

ប្រុញ៖ វត្តគេឲ្យធ្វើអីវិញ?

សារីន៖ វត្តនោះ កាលនោះវត្តមិនដឹងធ្វើអីទេ ។ វត្តព្រះនេត្រព្រះ មិនដឹងថាធ្វើអី មិនដឹងរៀន
សោះហើយនេះ ។

ប្រុញ៖ ចុះលោកសង្ឃអីម៉េចដែរ?

សារីន៖ លោកសង្ឃហ្នឹងគេផ្សឹក ។

ប្រុញ៖ គេផ្សឹក? គេចាប់ផ្សឹក?

សារីន៖ គេចាប់ផ្សឹក បោះស្បង់អីហ្នឹង ក្រវ៉ាត់ចោលខ្លួនយើងទៅណាស់ ។ អាចាំសម័យនោះដឹង
ស្រាប់ហើយតើ ។

ប្រុញ៖ ចុះ ខ្ញុំដូចជាអស់អីសួរអ្នកមីនហើយ ។

សារីន៖ សួរនេះអត់ដឹងខុសត្រូវទេ និយាយនេះ ។

ប្រុញ៖ អត់អីទេអ្នកមីនសួរហ្នឹងគ្រាន់តែសួរចង់ស្រង់ជាឯកសារដើម្បីឲ្យកូនចៅជំនាន់ក្រោយ
មើលថាសម័យនោះគេធ្វើអី អីខ្លះអីចឹងណាស់ ។ ដូចជាបបរម៉ា....

សារីន៖ ម៉ាខ្លះភ្នែកកំប៉ុង ។

ប្រុញ៖ ហើយយើងហូបមិនឆ្កែតអីហ្នឹងណាស់ អត់ទឹកមុជអីអត់ហូបអីចឹងណាស់ ។ សូម្បីតែ
ទឹកហូបក៏អត់គ្រប់គ្រាន់អីចឹងណាស់ ។

សារីនៈ អត់គ្រប់គ្រាន់ ជួនកាលគ្រប់គ្រាន់ទេ ហើយជួនកាលទៅអត់មានទេ ។ បើថាទៅនោះអត់
មានទេ បើថាទៅនោះមាន សំបូរទឹកនៅដិតមានបឹងអីនោះ ហើយទៅនោះ អត់មានទេ ។

ប៊ុនថនៈ អីចឹងអ្នកម៉ឺន ក្រោយមកហើយបានម៉ឺនរៀបការម៉ឺន?

សារីនៈ ខ្ញុំរៀបការនៅឆ្នាំ១៩៨២ ។

ប្រុញៈ ការក្រោយទេ!

សារីនៈ ការក្រោយទេ ។

ប៊ុនថនៈ គ្រួសាររបស់អ្នកម៉ឺនឈ្មោះអីដែរអ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ ឈ្មោះ ទី សុវណ្ណ ។

ប្រុញៈ គាត់ធ្វើគ្រូ?

សារីនៈ ហ្នឹងហើយធ្វើគ្រូ ។

ប្រុញៈ ធ្វើតាំងពីមុនមកហ្នឹង អ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ ធ្វើចាប់ពី៧៧មក គាត់ធ្វើគ្រូ ៧៧ ឬ៨៧ ទេ ខ្ញុំភ្លេចហើយ ។

ប្រុញៈ ចុះគេអត់ដឹងថាគាត់ហ្នឹងអ្នកចេះអីទេ អ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ ចុះ គាត់ហ្នឹងមានទៅចេះអីកាលហ្នឹង គាត់រៀនថ្នាក់ទី៧ ទី៦ កាលហ្នឹង ។
គាត់រៀនលើខ្ញុំ កាលហ្នឹង គាត់អាយុច្រើនជាខ្ញុំនោះ ។ គាត់៥៤-៥៥ ហើយដឹង ។
ហ្នឹងហើយ តែស្រុក កំណើតរបស់គាត់នៅនេះដែលហ្នឹង
ជាប់សាច់ជាប់ឈាមដែលហ្នឹង ។ បងប្អូនដែលហ្នឹង ។

ប្រុញៈ បានជួបគ្នានៅ ។ អីចឹងខ្ញុំអស់អីសួរទៀតហើយ ។

សារីនៈ ប៉ាស!

ប៊ុនថនៈ សព្វថ្ងៃហ្នឹងមានកូនប៉ុន្មាននាក់?

សារីនៈ ខ្ញុំមានកូន ៥ នាក់ ។

ប៊ុនថនៈ ៥ នាក់ ។

ប្រុញៈ សុខតែរៀនទាំងអស់អ្នកម៉ឺន?

សារីនៈ អីឈប់រៀនអស់ហើយ នេះនៅមួយនេះ ។ មីបងហ្នឹង គេឈប់រៀនថ្នាក់ទី១១
គេឈប់រៀនហើយ អាបងនោះគេប្រលងថ្នាក់ទី១២ ឆ្នាំទៅមិញធ្លាក់ ។ អាហ្នឹង ឆ្នាំមមី
ឆ្នាំមមីទេ គេទៅរៀនដេរជាមួយមួយម៉ឺនរបស់គេនៅប៉ោយប៉ែត បាត់ហើយហ្នឹង ។

គេប្រលងធ្លាក់ ហើយខ្ញុំជារៀនមួយឆ្នាំទៀតទៅ ធ្លាក់ជាប់ហ្នឹងក៏ដឹងហើយ គេអត់នៅ ។
ហើយក៏ឈប់រៀនទៅ ហើយមួយនេះ រៀនថ្នាក់ទី១១ ក៏ឈប់រៀនទៅ ។

ប្រុញ៖ តូចនេះ?

សារីន៖ មីនបង ។ មីនេះថ្នាក់ទី៨ទេ ។ នោះពៅគេ ។

ប៊ុនថន៖ ចុះអ្នកមិនចង់ក្រោយ ខ្ញុំសុំសួរទាក់ទងទៅនឹងការយល់ដឹងរបស់មីន ដូចជាសព្វថ្ងៃ
នេះមានតុលាការកាត់ទោសមេដឹកនាំខ្មែរក្រហម ហើយនឹងបែកសារវនាការនៅខែហ្នឹង
នៅថ្ងៃទី២៨ កាត់ទោសមេដឹកនាំធំៗ ៤នាក់ ។ អីចឹងមីនយល់យ៉ាងម៉េចដែរ ពីតុលាការ
ខ្មែរក្រហមហ្នឹងមីន? តាមចិត្តរបស់មីន?

សារីន៖ មិនដឹងយល់ថាម៉េចទេនេះ ។ មិនដឹងដាក់ទោសថាម៉េចទេ ។

ប៊ុនថន៖ តាមចិត្តរបស់មីន មីនយល់យ៉ាងម៉េចដែរ? ដូចគ្រឹមគ្រូវ ឬមួយក៏គិតថាគួរតែ
លើកលែងទៅ បំភ្លេចអីចឹងអ្នកមីន?

សារីន៖ តាមដែលខ្លួនហ្នឹងមិនគួរបំភ្លេចទេណាស់ ។

ប៊ុនថន៖ ម៉េចមីន?

សារីន៖ ដូចជាឈឺចិត្ត អាជ្ញាធរហូបអត់ឆ្លែតធ្វើការ វាពិបាកវេទនា ទៅតាមដែលខ្លួនហ្នឹងណាស់
យូរទៅក៏បាត់កំហឹង យូរទៅក៏រួចលើកលែង ក៏លើកលែងទៅ ។

ប្រុញ៖ ៣០ ជាងហើយ?

សារីន៖ ហ្នឹងហើយ៣០ ជាងហើយ ។ វាឆ្លែតឆ្លងហើយ ។ ខ្ញុំប្រាប់កូនខ្ញុំថា ម៉ែបងគរហូតមិន
ដែលបាននៅស្រុកទេ នៅតិចណាស់ ។

ប៊ុនថន៖ អីចឹងអ្នកមីនមានអីចង់បន្ថែមទៀតទេ អ្នកមីន?

សារីន៖ អត់មានទេ ។

ប៊ុនថន៖ អីចឹង ខ្ញុំសុំអរគុណច្រើនអ្នកមីនណាស់ ។

«ចប់»